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Köşe yazıları sayfa 3'de

Ülgür Bey Bu Konuda Haklı
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TÜNELLERDE IŞIK GÖRÜNDÜ
“Çanakkale Ayvacık Tüneli'nde Işık Göründü: 1 Saatlik Yol 5 Dakikaya İniyor”

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, 
Ayvacık T-2 Tüneli Işık Görme Töreni'nde yaptığı 
konuşmada, ulaşım yatırımları adına yerin 240 
metre altında tarihi günlerden birini 
yaşadıklarını, başta Çanakkale ve Balıkesir 
olmak üzere bölgeyi etkileyen tüneldeki kazı 
çalışmalarını tamamladıklarını söyledi. Turizmin 

canlanması ve ticaretin artmasıyla araç trafiğinin 
de yoğunlaştığını belirten Karaismailoğlu, "Trafik 
sıkışıklığını ortadan kaldırıp konforlu, güvenli bir 
seyahat için Çanakkale'yi İzmir'e bağlayan 
kuzey-güney aksının, bölünmüş yol olarak tek 
bölümü konumundaki yaklaşık 10 kilometrelik 
Ayvacık-Küçükkuyu kesiminde yapım 

çalışmalarımız hızla devam ediyor. Onlarca 
keskin virajı barındıran ve toplam uzunluğu 5 bin 
710 metre olan çift tüp iki adet tüneli inşa 
ediyoruz. 1700 metrelik T-1 tünelinde nihai beton 
kaplama seviyesini geçtik. 4 bin 17 metrelik T-2 
tünelimizde de ışığı göreceğiz." ifadelerini 
kullandı. 3

CHP Lideri “ ” Derken, Helalleşeceğiz
CHP'li Meclis Üyesi  Diyor!Hesaplaşacağız

“İktidardan Düştüğünüzde Sokakta Yürürken Biraz Yüzünüz Olsun, Muhtemelen İnsanların Yüzüne Bakamayacaksınız!”
Şubat ayı Çanakkale Belediye Meclis toplantısında CHP 
Grubu adına konuşan Egemen Ergun'un söyledikleri tepki 
topladı. AK Partinin ekonomi ve sosyal politikalarını 
eleştiren Ergun; “iktidarımızda bu kimselerle ve kurumlarla 
hesaplaşacağız!” ifadelerini kullandı. Konuyu yazdığı köşe 
yazısında değerlendiren Kerem İriç; Ergun'un bu tavrının 
“CHP oyları neden %25'in üzerine çıkmıyor?” sorusunun 
cevabı olduğunu yazdı. 
Yazıdaki ilgili bölüm şu şekilde; “Şubat belediye meclis 
toplantısında dikkatimi çeken son konuya da değinip 
bitirmek isterim; CHP'li meclis üyesi Egemen Ergun, AK 
Partinin ekonomi ve sosyal politikalarını çok sert şekilde 
eleştirdi. İktidarın vakıf ve cemaatle olan ilişkilerinin 
sorunlu olduğunu, kadın cinayetlerinin politik olduğunu 
söyledi ve “iktidarımızda bu kimselerle ve kurumlarla 
hesaplaşacağız!” dedi ve “iktidardaki mevcut meclis üyesi 
arkadaşlara naçizane tavsiyem yarın öbür gün iktidardan 
düştüğünüzde sokakta yürürken biraz yüzünüz olsun, 
muhtemelen insanların yüzüne bakamayacaksınız” diye 
ekledi. CHP bu meclis üyesi aslında bu eleştirileriyle “CHP 
oyları neden %25'in üzerine çıkmıyor?” sorusunu cevabı 
verdi. Diyecek sözüm yok ama şunu söylesem yeter; “Yanlış 
üslup doğru sözün celladıdır.” 

Çanakkale Belediye Meclisi Şubat ayının 
gündem maddelerinden bir tanesi Taksi 

Plakası (T) ihale yetkisinin verilmesi oldu. 
Mecliste taksi sıkıntısı ve yetersizliği 

gündeme gelirken, 52 Taksi Plakası İhalesi 
İçin onay çıktı.

Taksi Plakası İhalesine Meclisten Onay Çıktı

Umurbey Belediye 
Başkanı Sami Yavaş'ın Eşi

Ak Parti Merkez 
İlçe Başkanı, 
Aynur Tuna 
Yavaş Oldu

'Troll'den ve 
troll başından 

rahatsızsan 
sosyal medya 

düzenlemesine 
destek ver'

Muhalefetin anlamadan, incelemeden sosyal medya 
düzenlemesine karşı çıkmasına değinen AK Parti Grup 
Başkanvekili Turan, “Troll'den ve troll başından 
rahatsızsan gel, o sosyal medya düzenlemesine destek 
ver, beraber geçirelim ama bizim o sosyal medya 
düzenlemesine 'evet' der mi? Demezler.” dedi.

Şubatın Sonundan İtibaren 
Hızlı Düşüş Bekliyoruz

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu 
Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, şubat ayının 
ikinci haftasında pik yaşanabileceğini 
belirterek, "Bu pikten sonra şubat ayının 
sonunda hızlı bir düşüş bekliyoruz. Bu 
zaman diliminde özellikle 65 yaş ve üzeri 
grup, aşılanma sürecini tamamlamalı. Hala 
zaman var" dedi.

Gökçeada SİT Alanındaki Otele 
Yeniden Yıkım Yolu Göründü
Çanakkale'nin Gökçeada ilçesinde kentsel sit alanına 
inşa edildiği gerekçesiyle açılan davada, 2015 yılında 
yıkım kararı verilen, ancak Koruma Kurulu sit etkileşim 
geçiş sahasında olduğunu açıklayınca karar iptal edilen 
43 odalı Masi Otel 'in yıkımının önü bir kez daha açıldı.

85

4

2

Cuma akşamı mesai bitimine kısa 
bir süre kala Ayvacık Cumhuriyet 
Savcılığı tarafından yürütülen 
soruşturma kapsamında 
Küçükkuyu Belediye Başkanı 
Cengiz Balkan, Küçükkuyu 
Belediyesi Fen İşleri Müdürü M.E. 
ve Küçükkuyu Belediyesi Fen İşleri 
Personeli M.Ö Çanakkale İl 
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 

Organize Suçlarla mücadele 
ekipleri tarafından gözaltına 
alınmıştı.Bu akşam saatlerine 
kadar süren işlemlerin ardından 
savcı ifadeleri tamamladı. 
Başkan Balkan ve bir personel 
hakkında adli kontrol istemi ile 
serbet kalması diğer personelin 
de tutuklu yargılanması 
sonucuna varıldı

Küçükkuyu Belediye Başkanı Cengiz Balkan
ADLİ KONTROL İSTEMİ İLE SERBEST BIRAKILDI 
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Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, Ayvacık 
T-2 Tüneli Işık Görme Töreni'nde yaptığı konuşmada, 
ulaşım yatırımları adına yerin 240 metre altında tarihi 
günlerden birini yaşadıklarını, başta Çanakkale ve 
Balıkesir olmak üzere bölgeyi etkileyen tüneldeki kazı 
çalışmalarını tamamladıklarını söyledi. Turizmin 
canlanması ve ticaretin artmasıyla araç trafiğinin de 
yoğunlaştığını belirten Karaismailoğlu, "Trafik sıkışıklığını 
ortadan kaldırıp konforlu, güvenli bir seyahat için 
Çanakkale'yi İzmir'e bağlayan kuzey-güney aksının, 
bölünmüş yol olarak tek bölümü konumundaki yaklaşık 10 
kilometrelik Ayvacık-Küçükkuyu kesiminde yapım 
çalışmalarımız hızla devam ediyor. Onlarca keskin virajı 
barındıran ve toplam uzunluğu 5 bin 710 metre olan çift tüp 
iki adet tüneli inşa ediyoruz. 1700 metrelik T-1 tünelinde 
nihai beton kaplama seviyesini geçtik. 4 bin 17 metrelik T-2 
tünelimizde de ışığı göreceğiz." ifadelerini kullandı.

Tünellere "Assos" ve "Troya" isimleri 
verildi
Bakan Karaismailoğlu, birinci tüneli "Assos", ikinci tüneli 
ise "Troya" olarak isimlendirdiklerini bildirdi.
Projenin, Çanakkale ile İzmir arasında ulaşımının lojistik 
kara yolu altyapısını da güçlendirmesi bakımından önemli 
olduğunu dile getiren Karaismailoğlu, şöyle konuştu:
"Ayvacık-Küçükkuyu kesiminde bulunan ve yaklaşık 50 
dakikada geçilebilen Kazdağları rampalarını tünellerimiz 
sayesinde 5 dakika gibi kısa bir sürede geçebileceğiz. Tünel 
ve yollarımız tamamlandığında, öncelikle trafikte can ve 
mal güvenliğini temin etmiş olacağız. Bölgenin turizm, 
ticaret ve sosyoekonomik gelişimine de katkı sağlayacağız. 
Zamandan ve akaryakıttan tasarrufu sağlayarak ülke 
ekonomisine önemli katkıda bulunacağız. Ayvacık-
Küçükkuyu yolu ve tünellerimizi, hizmete açtığımızda 
Çanakkale-İzmir ve Çanakkale-Balıkesir yolu bölünmüş 
yol standardına kavuşacak. Kazdağları'nda özellikle yazları 
yoğun trafik, kış aylarında da mevsim şartları nedeni ile 
yaşanan zorluklar tamamen ortadan kalkacak. 
Güzergahtaki trafik kalitesi ve emniyetini sağlamış 
olacağız. Yol ve tünellerimizin tamamı hizmete açıldığında, 
mevcut yol 2,5 kilometre daha kısalarak 9,5 
kilometreye düşecek. Böylece 1 yılda 
ortalama olarak zamandan 72 milyon lira, 
akaryakıttan 8 milyon lira olmak üzere 80 
milyon lira tasarruf sağlayacağız. Ayrıca, 
yıllık 3 bin 65 ton karbon salınımının önüne 
geçeceğiz. Bu hattımızın hizmete 
girmesinin bir başka önemi de 1915 
Çanakkale Köprüsü ile kıtalar arası kara 
yolu bağlantısıyla artacak trafik 
yoğunluğuna da cevap verecek olması." 

"Bölünmüş yol uzunluğunu 
28 bin 546 kilometreye 
yükselttik"
Karaismailoğlu, Türkiye'nin her noktasında 
ulaşım, altyapı ve haberleşme alanlarında 
yoğun şekilde çalıştıklarını vurguladı.
Ulaşım ve iletişim yatırımlarının kat kat 
arttığına değinen Karaismailoğlu, şu 
bilgileri paylaştı:
"Son 20 yılda ülkemizde bölünmüş yol 
uzunluğunu 6 bin 100 kilometreden 28 bin 
546 kilometreye, köprü ve viyadük 
uzunluğumuzu 724 kilometreye yükselttik. Bitümlü sıcak 
kaplamalı yollarımızı 8 bin 600 kilometreden alıp 29 bin 
kilometrenin üzerine çıkarttık. Tünel uzunluğumuzu 50 
kilometreden alıp tam 12 kat artışla, 651 kilometreye 
ulaştırdık. Otoyollarımızı ise 3 bin 532 kilometreye 
çıkarttık. Planlı yaklaşımımızla bu rakamları 
Cumhuriyetimizin 100'üncü yıl dönümünde çok daha 
yukarılara çıkaracağız. 

Ülke genelindeki yatırımlarımız içinde kuşkusuz 
Çanakkale ilimiz de hak ettiği payı almaktadır. 
Çanakkale'nin ulaşım ve iletişim yatırımları için 31 milyar 
liranın üzerinde harcama yaptık. 2003'te il genelinde 
sadece 20 kilometre olan bölünmüş yol uzunluğunu 20 kat 
artırarak 339 kilometreye yükselttik. İldeki bitümlü sıcak 
kaplamalı asfalt uzunluğunu da 45 kilometreden alıp 521 
kilometreye çıkardık. Hükümetlerimiz döneminde 
yollarımızla, Çanakkale'de toplam uzunlukları 10 bin 
metreyi geçen tam 111 köprü yaptık. Ayrıca, 3'ü tek tüp, biri 
de çift tüp olmak üzere toplam uzunlukları 8 kilometreyi 
bulan 4 tünel inşa ettik."

Bakan Karaismailoğlu, Çanakkale'de hava yolu ve 
denizcilik yatırımlarının da hızla devam ettiğini, iletişim 
alanında hizmetlerin sürdüğünü kaydetti.
Devlet aklıyla yollarına devam ettiklerini anlatan Bakan 
Karaismailoğlu, şunları aktardı:
"Biz hizmet aşkımızdan, millet aşkımızdan dönemeyiz. 
Kuru iftiralar, ayak oyunları bizi yıldıracak olsaydı bu yola 
baş koymazdık. Bizi yolumuzdan bu kirli oyunlarla 
döndüremezler. Bu iftiralarla ve iftiracılarla nasıl millet 

önünde hesaplaştıysak şimdi de öyle yapacağız, yolumuza 
devam edeceğiz. Biz köylerimize, beldelerimize, insanımıza 
iş, aş, konfor ve huzur kazandırmaya, refahını daha da 
artırmaya odaklandık. Çanakkale'miz de onlardan biri. Bu 
aziz şehrimize ulaşım ve iletişim anlamında ne yapsak 
yeridir, yerindedir ve Çanakkalelilerin hakkıdır. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın 
önderliğindeki hükümetlerimiz, tüm ülke sathında olduğu 
gibi tarihi ve stratejik önemi olan Çanakkale'ye ayrı bir 
önem vermektedir. Bu şehir, tarihin kaderinin değiştiği 
yerdir. Bu şehir, destanların yazıldığı topraklardadır. Bu 
şehrin ulaşım, iletişim ve yatırım destanını da biz 

yazıyoruz."

"Depolarımızda yeteri kadar 
tuz ve çözücü malzeme stoku 
var"
Son yılların en yoğun kar yağışlarının 
yaşandığı Türkiye'de yolların kapanmaması 
için 7/24 esasıyla çalıştıklarına dikkati 
çeken Karaismailoğlu, "Karayolları Genel 
Müdürlüğümüz yurt genelindeki 446 karla 
mücadele merkezinde, 11 bin makine ve 
ekipman, 13 bin personel ile hizmet veriyor. 
Ülke genelindeki yol durumu, sabit 
kameralarla ve karla mücadele araç içi 
kamera ve araç takip sistemleri ile anlık 
olarak izleniyor. Depolarımızda yeteri kadar 
tuz ve çözücü malzeme stoku var." dedi.
Karaismailoğlu, bu konuda tüm önlemleri 
aldıklarını, vatandaşların da can güvenliği 
için kış lastiği, takoz, zincir, çekme halatı 
gibi eksiklerini tamamlamaları gerektiğini 
ve bunların hayati önem taşıdığını sözlerine 
ekledi.

İş makinesini kullanarak tünel delme işlemi gerçekleştiren 
Karaismailoğlu, ışığın görünmesinin ardından projede 
görev alan çalışanlarla hatıra fotoğrafı çektirdi.
Programa, Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, Balıkesir Valisi 
Hasan Şıldak, AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, Balıkesir 
Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz ile yetkililer ve 
vatandaşlar katıldı.

TÜNELLERDE IŞIK GÖRÜNDÜ
“Çanakkale Ayvacık Tüneli'nde Işık Göründü: 1 Saatlik Yol 5 Dakikaya İniyor”
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AK Part�de Yıldıray Ölçek'�n 
�st�fasının ardından yer�ne gelecek 
�s�m uzun b�r süred�r merak 
ed�l�yordu. Aynur Tuna Yavaş 
merkez �lçe başkanı olarak atandı. 
Yavaş �le �lg�l� olarak 
olumlu/olumsuz onca eleşt�r� yapıldı, 
yapılıyor, yapılacak. Bu eleşt�r�ler� 
yapanların büyük çoğunluğu 

“Umurbey Belde Başkanı Sam� Yavaş'ın eş�…” d�ye söze 
başlıyor. Haklıdırlar, haksızdırlar Sam� Yavaş konusunda 
söyleyecek çok b�r şey�m yok. Google g�r�n ve “Çanakkale 
Umubey Sam� Yavaş” d�ye aratın karşınıza olumlu/olumsuz 
onca haber çıkacaktır, takd�r s�zler�n.  
“Neden bu �s�m d�ye…” başlayan b�rçok eleşt�r� yapab�l�r�m 
fakat yapmıyorum. Çünkü ne olursa olsun k�ş�y� annes�, babası, 
kocası üzer�nden değerlend�rmey� doğru bulmuyor. Aynur Tuna 
Yavaş olarak b�r b�rey olarak değerlend�rmel�y�z. Aynur Hanım 
özell�kle son 5 yıldır hayatında b�rçok şey� değ�şt�rd� bu 
değ�şt�rd�ğ� şeyler�n kend�s�n� gel�şt�rd�ğ�n� düşünüyorum. 20 
yıldır b�r şek�lde bu part�n�n �ç�nde yer almış b�r �s�m. 
Tecrübes�z dersek haksızlık etm�ş oluruz en büyük tecrübes� 
�se neler� yapmaması konusunda. Bu atama kend�s� açısından 
büyük b�r fırsat. Part�n�n esk� �s�mler�yle olan ab�/kardeş 
�l�şk�s�n� bugüne taşıyarak yen� �s�mlerle b�r köprü kurması, 
özell�kle son 5 yıldır g�rd�ğ� yolculuktak� öğrend�kler�n� 
yaşamak/yaşatmak �ç�n b�r fırsat, eleşt�renler� şaşırtması �ç�n b�r 
fırsat… Hayırlı olsun.

***

Helal Olsun Adama 
Mecl�s�n tat�l olmasının ardından AK Part� Grup başkanvek�l� 
Çanakkale M�lletvek�l� Bülent Turan saha çalışmaları �ç�n 15 
gündür Çanakkale'deyd�. Açılış, temel atma, z�yaret g�b� b�rçok 
programın yanında �ş dünyası tems�lc�ler�yle de b�r araya 
gelerek sorunlarını d�nled� ve çözümler ürett�. O toplantıya 
katılan b�r �ş adamı Turan'la olan b�r d�yaloğunu şu şek�lde 
anlattı, “Çözülmes� �ç�n 3 yıldır uğraştığım b�r sorunum vardı 
hem kurum hem de b�z bazı bürokrat�k durumlardan dolayı 
tıkanmıştık. Toplantıda bu konuyu gündeme get�rd�m notlarını 
aldı. İlg�l� kurumu da zora sokmadı �n�s�yat�fin� kullandı “sorun 

olursa ben üstüme alıyorum” ded� ve 3 yıldır uğraştığım 
meseley� çözdü. Part�s�ne b�r kez dah� oy vermed�m vermem de 
bunu AK Part� M�lletvek�l� olarak kend�s� de b�l�yordu ama �ş�n 
o kısmına h�ç takılmadı, tek b�r �mada b�le bulunmadı, helal 
olsun adama, gerçekten çok takd�r ett�m…” Turan, 
Çanakkale'ye her geld�ğ�nde buna benzer onca örnek yaşanıyor 
ne d�yel�m “Helal olsun adama…”

Turan'ın Tavır Koyduğunu 
Düşünüyorum
Turan Çanakkale'n�n adeta s�mgeler�nden b�r� olacak İÇDAŞ'n 
yaptırdığı, ÇOMÜ kampüsü �ç�nde yer alan İzm�r yoluna 
cephel� Ulu Cam� açılışına katıldı. Programa D�yanet İşler� 
Başkanı Al� Erbaş başta olmak üzere neredeyse bütün protokol 
katılmıştı. B�rl�kte namaz kılındı, dualar ed�ld�, açılış 
gerçekleşt�, fotoğraflar çek�ld�. Erbaş ve katılımcılar Rektör 
Sedat Murat'ın m�safir� olarak düzenlenen yemeğe geçt�ler. 
Turan'ın da bu davete katılacağı beklen�yordu ama katılmadı. 
Özell�kle katılmadığını ve tavır koyduğunu düşünüyorum. 
Neden d�ye sorarsanız, daha öncede yazdım; ün�vers�te 
yönet�m�, s�yaset kurumuyla olan �l�şk�ler�n� doğru b�r zem�nde 
kuramadı. Son dönemdek� rektör yardımcıları ve genel 
sekreterl�ktek� değ�ş�m aslında bunun �ç�n b�r fırsat olab�l�rd� 
ama olmadı… 

Beled�yeye Eleşt�r�ler
Turan, Tekzen bölges�nde yer alan b�r �şletmen�n açılışına 
katıldı. Bu açılışta o bölgedek� bazı altyapı eks�kl�kler�ne 
değ�nerek beled�yey� eleşt�rd�. Tekzen bölges�nde 3 b�n konutun 
olduğunu bölgede 10 b�n k�ş�n�n �kamet ett�ğ�n� fakat halen 
daha sosyal donatıların eks�k olduğunun altını ç�zd�. Bölgedek� 
en büyük eks�kl�ğ�n �se Pazar yer� ve Cam� olduğuna vurgu 
yaparak “Çanakkale toplu ulaşım ücretler�n�n en yüksek olduğu 
�ller�n başında gel�yor buna rağmen h�zmetle �lg�l� halen daha 
sorunlar yaşıyor. Bu bölgede �k� de kız öğrenc� yurdumuz var ve 
ac�len ulaşım sorunlarının çözülmes� gerek�yor. Bu sorunları 
çözecek beled�ye, başlasın yapsın, sıkıştığı yerde b�z de omuz 
verel�m. Ama başlaması lazım… Bakın yıllardır b�t�r�lemeyen 
beled�ye b�nası �ç�n Sayın Başkan b�zden kred� ver�lmes� �ç�n 
destek talep ett�, anında çözdük, herkes üzer�ne düşen� yapsın 
ve bu sorunları çözel�m” �fadeler�n� kullandı. 

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Alper Şener, şubat ayının ikinci haftasında pik 
yaşanabileceğini belirterek, "Bu pikten sonra şubat ayının 
sonunda hızlı bir düşüş bekliyoruz. Bu zaman diliminde 
özellikle 65 yaş ve üzeri grup, aşılanma sürecini 
tamamlamalı. Hala zaman var" dedi.
 Kentteki koronavirüs vakalarını, son 2 haftayı 
kıyaslayarak değerlendiren İzmir Katip Çelebi Üniversitesi 
(İKÇÜ) Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi Enfeksiyon 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi ve Bilim Kurulu 

Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, 
"İzmir'de vakalar 100 binde 
714'ten 100 binde 729'a çıktı. 
İstanbul'a göre kıyaslayalım. 
İstanbul'daki olgu sayıları, 
statik duruma geçmişken 
İzmir'deki artış devam ediyor 
ve süreceğe benziyor. 
İzmir'de oransal olarak 100 
binde 15'lik bir artış oldu. Bu 
daha da artarak devam 
edebilir. Ayakta başvurusu 
sayısında halihazırda yüksek 
rakamlardayız. Buna karşın 
yatış sayısı stabil gözüküyor, 
en azından görev yaptığım 
hastanede böyle. Yoğun 
bakım demeyeyim ancak 
yatan hasta sayısında da 
artış var. Yatan hasta 
sayısındaki artış, birkaç hafta 
sürerse bunların genelde 
yoğun bakıma da yansıdığını 
görüyoruz" diye konuştu.

'SIKINTILI SÜRECE 
NEDEN OLUYOR'
Dikkatini çeken gözlemini de 
anlatan Prof. Dr. Şener, 

"Vatandaşlar hastaneye yatıyor, iyileşiyor ve taburcu 
oluyor. Hastaneden çıktıktan sonra PCR negatif olmasına 
rağmen bir süre sonra başka bir solunum yolu problemiyle 
tekrar geliyorlar. Bu da şunu gösteriyor. Covid-19'u 
atlatmış olmanız; tamamen iyileşmeniz anlamına gelmiyor. 
Bunu da ağırlıklı olarak akciğer tutulumu olan hastalar 
grubunda görüyoruz. Akciğer tutulumu olan hastaların 
ciddi bir kısmı hatta tamamı diyebilirim ki aşısız olan grup" 
dedi.

Ülgür Bey Bu Konuda Haklı
Çanakkale-İzm�r kara yolunun Kazdağları geç�ş�n� 35 
dak�kadan 5 dak�kaya düşürecek olan Ayvacık T-2 
Tünel�'nde (Küçükkuyu Yolu Tüneller�) “Işık Görme” 
tören� Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı tarafından 
düzenlend�. Çanakkale ve Balıkes�r'den bürokratlar, 
beled�ye başkanları ve m�lletvek�ller� katıldı. Oldukça zor 
b�r bölgede böyles� b�r tünel�n yapılması hem çok 
mal�yetl� hem de çok zahmetl�yd�. Çoğu g�tt� azı kaldı 
tüneller�n önümüzdek� yıl h�zmete g�rmes� beklen�yor. 
Tünellerle her yıl defalarca şah�t olduğumuz kazaların 
önüne geç�lecek trafik güvenl�ğ� ve sürüş konforu 
artırılacak hem zamandan hem de harcanan akaryakıttan 
tasarruf ed�lecek. Çok güzel b�r �ş yapıldı ş�md�den 
hayırlı uğurlu olsun devlet�m�z var olsun.
Bu konu Şubat ayı beled�ye mecl�s toplantısından da 
gündeme geld�. Ak Part� grubu yapılan bu h�zmet�n 
Çanakkale'ye ne kadar fayda sağlayacağından bahsett�. 
Beled�ye başkanı Ülgür Gökhan da aynı şek�lde bu 
h�zmet�n faydalarında bahsett� emeğ� geçen herkese 
teşekkür ett�. Fakat altını ç�zd�ğ� b�r bölüm özell�kle 
d�kkat�m� çekt� ve “Ülgür Bey Haklı” ded�m paylaşayım; 
“Esnafın, vatandaşın durumu ortada çok ağır b�r 
ekonom�k kr�zden geç�yoruz. Hemen herkes yed�ğ�nden 
�çt�ğ�nden tasarruf etmeye çalışıyor. Bakan buraya uçakla 
geld�, bürokratlar b�r sürü en az 50 araç oraya g�tt�. 
Vatandaş bu durumdayken herkes�n daha hassas 
davranması gerekmez m�? Özel olarak “Işık Görme” 
tören� yapılmasaydı, bakan b�r ves�leyle Çanakkale'ye 
geld�ğ�nde g�d�p burayı z�yaret etseyd� de olurdu. Böyles� 
güzel b�r �ş b�tt�ğ�nde elbette k� tören düzenlens�n g�del�m 
alkışlayalım ama b�raz d�kkat etmel�y�z sank�.  İt�bardan 
tasarruf ed�lmes� gerek�yorsa ed�ls�n...” Haksız mı değ�l. 

Makas'tan, CHP İl Başkanı Ural'a 
Gol
Konu beled�ye mecl�s toplantısında bu yönüyle gündeme 
gelm�şken CHP'l� Beled�ye Başkanı Ülgür Gökhan 
yapılan bu �ş� alkışlarken CHP'l� İl Başkanı Met�n Üm�t 
Ural eks�k b�lg�lerle bu yatırımı eleşt�rm�ş. Dem�ş k�, 
“toplam uzunlukları 1,5 k�lometre olan bu tüneller neden 
7 yıldır b�t�lem�yor.” AK Part� İl Başkanı Na�m Makas da 
Ural'ın bu eleşt�r�ler�ne; “Kend�ler� 2 yıldır ana muhalefet 
part�s�n�n Çanakkale İl Başkanlığını yaparken, neden b�r 
kez b�le burada ne yapılıyor, nasıl yapılıyor, d�yerek 
merak etmed�? d�ye sormuş ve eklem�ş; “Tüneller�n 5 b�n 
710 metre olduğunu, üstel�k bu tüneller�n ç�ft tüpten 
oluştuğunu bel�rtmek �ster�z. Bu devasa projen�n, zorlu 
çevre koşulları altında ve yer�n 240 metre der�nl�ğ�nde 
çalışıldığını b�lmel�. Kulaktan dolma b�lg�lerle eleşt�r� 
yapmak yer�ne buyursun projeler� yer�nde �nceles�n ve 
yetk�l�lerden br�fing alsın.” Na�m Başkan hazır pas 
gelm�şken b�r de gol atmış; “Bu projeler�, düşünüp de 
yapamadığınız b�s�klet yolların mı zannett�n�z? Sadece 
lafta kalan den�z taks� güzergahı mı zannett�n�z? 3 
dönemd�r yapacağız dey�p de yapamadığınız Cumhur�yet 
Meydanı projes� m� zannett�n�z? Şehr�n ortasına hançer 
g�b� sapladığınız, sözde yeş�l, ş�md�ler�n kara b�nası mı 
zannett�n�z? Yarıda bıraktığınız katlı otopark mı 
zannett�n�z? 2018'de köprünün temel�n� attık 2022'de 
araçlarla karşıya geç�yoruz. Sayın İl Başkanı yerelde 
yaptıklarımız genelde yapacaklarımızın güvences� ve 
tem�natıdır d�yor, o zaman vay ülkem�z�n hal�ne. Çok 
şükür k� m�llet�m�z d�z�n� dövmemek �ç�n kend�ler�n� çok 
d�kkate almıyor.” 

İkt�darımızda Bu K�mselerle ve 
Kurumlarla Hesaplaşacağız!
Şubat beled�ye mecl�s toplantısında d�kkat�m� çeken son 
konuya da değ�n�p b�t�rmek �ster�m;
CHP'l� mecl�s üyes� Egemen Ergun, AK Part�n�n ekonom� 
ve sosyal pol�t�kalarını çok sert şek�lde eleşt�rd�. İkt�darın 
vakıf ve cemaatle olan �l�şk�ler�n�n sorunlu olduğunu, 
kadın c�nayetler�n�n pol�t�k olduğunu söyled� ve 
“�kt�darımızda bu k�mselerle ve kurumlarla 
hesaplaşacağız!” ded� ve “�kt�dardak� mevcut mecl�s 
üyes� arkadaşlara naç�zane tavs�yem yarın öbür gün 
�kt�dardan düştüğünüzde sokakta yürürken b�raz yüzünüz 
olsun, muhtemelen �nsanların yüzüne bakamayacaksınız” 
d�ye ekled�. CHP bu mecl�s üyes� aslında bu eleşt�r�ler�yle 
“CHP oyları neden %25'�n üzer�ne çıkmıyor?” sorusunu 
cevabı verd�. D�yecek sözüm yok ama şunu söylesem 
yeter; “Yanlış üslup doğru sözün celladıdır.” 

Umurbey Belediye Başkanı Sami Yavaş'ın Eşi

Şubatın Sonundan İtibaren Hızlı Düşüş Bekliyoruz
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Çanakkale Belediye Meclisi Şubat ayının gündem 
maddelerinden bir tanesi Taksi Plakası (T) ihale 
yetkisinin verilmesi oldu. Mecliste taksi sıkıntısı ve 
yetersizliği gündeme gelirken, 52 Taksi Plakası İhalesi 
İçin onay çıktı.
İhtiyaç duyulan ve acilen yapılması gereken 52 T 
Plakası ihalesi için encümen adına Belediye Başkanına 
yetki verilmesi oy çokluğu ile kabul edildi. Hemen 
yapılmak amacı ile 52 adet T plakası, bir yıl içinde 
ihaleye çıkmak için de 100 tane T plakası için Belediye 
Meclisine bilgiler veren Çanakkale Belediyesi Ulaşım 
Müdürü Hayati Gürses kaçak çalışan taksicilerin 
olduğunu da ifade etti. MHP Belediye Meclis Üyesi 
Evren Yalçın ise taksiciler ile görüşülmesi gerektiğini 
esas sorunun müşteri ve taksici arasındaki buluşma 
noktalarında olduğunu ifade etti. 
 Çanakkale Belediyesi Şubat Ayı Meclis gündemine T 
plakaların ihalesi için encümen kararı ile Başkan'a 
yetki verilmesi maddesi de yer aldı. Çanakkale 
Belediyesi Ulaşım Müdürlüğü ile Ulaşım Komisyonu, 
hem Şoförler Odası hem de taksici esnafı ile yapılan 
görüşmelerde, 52 plaka önümüzdeki günlerde ihaleye 
çıkmak üzere, kalanların da bir yılda ihtiyaç dâhilinde 
belirlenen yerlere verilmek üzere toplamda 100 T plaka 
için encümen kararı ile Belediye Başkanına yetki 
verilmesi maddesi görüşüldü.
Meclis gündemindeki madde ile ilgili bilgiler veren 
Çanakkale Belediyesi Ulaşım Müdürü Hayati Gürses 
“Belediye Meclisi Şubat Ayının gündem maddelerinden 
bir tanesi de T plakası ihale yetkisinin verilmesi 
maddesi oldu. 

ÇANAKKALE'DE TAKSİ İHTİYACI VAR
Hemen yapılmak amacı ile 52 adet T plakası, bir yıl 
içinde ihaleye çıkmak için de 100 tane T plakası için 
Belediye Meclisine bilgiler veren Çanakkale Belediyesi 
Ulaşım Müdürü Hayati Gürses “Pandemiden dolayı 
özellikle insanlarımız toplu taşıma araçlarını 
kullanmak istenmediklerinden daha fazla ticari 
taksilere yöneldiğinden mevcutta elimizde bulunan 
taksilerin yetersiz olduğunu gördük.   Biz 5293 sayılı 
yasa çıktığında 2006'da bize 155 adet ticari taksi 
devredildi.  Arada bu 134'e düştü. Bunların bir kısmını 
plakalarını iptal ettik, bir kısmını otobüs yaptık.  Çünkü 
taksiciler o dönemde iyi iş yapmıyorlardı.  O arada yine 
meclisten yetki alarak 12 adet plaka ihalesi aldık.  Şu 
anda elimizde 148 adet ticari taksi vardır.  Bunlar 
yetersiz ve bununla ilgili olarak da biz Şoförler ve 
Otomobilciler odası ile de görüştük.  Manuel taksi 

duraklarını da gözlemledik.  Gerçekten taksi ihtiyacı 
olduğunu gördük.  Ayrıca şehrin yapılaşmasına ve 
imarına yönelik yeni gelişen noktalarda da taksi durağı 
olduğunu gördük.  Bununla ilgili olarak da yeni 
oluşturulacak 7 ayrı durak için toplam 32 adet, yetersiz 
kalan mevcut duraklarda da plaka artırımı için toplam 
20 adet genel toplamda da 52 adet hemen değil 
önümüzdeki bir yıllık periyotta ihale yapılarak 52 adet 
taksinin T plakası ihalesi yapılması gerekmektedir.  
Elimizde hemen kullanabileceğimiz 100 tane T plakası 
var bu plakalar için meclisimizden ihale yetkisi 
istiyoruz. Encümenimize bununla ilgili şartnameyi ve 
ihaleyi yapabilmek için encümen kararını onaylamak 
için de Belediye Başkanımıza yetki verilmesini 
istiyoruz” dedi.

“BELEDİYE SINIRLARI DIŞINDAN 
GELEN TİCARİ TAKSİLERİN KAÇAK 
YOLLARLA ÇALIŞTIĞINI TESPİT 
ETTİK”
Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası 
Başkanı Mehmet Ali Demir'in de katılımı ile 
komisyonda oy birliği kabul edilerek meclise gelen bu 
teklif ile ilgili Belediye Meclis üyeleri söz aldı. Söz alan 
Milliyetçi Hareket Partisi Meclis Üyesi Evren Yalçın, 
taksi ihtiyaçlarının hangi metotlarla tespit edildiğini 
sordu.   Yapılan tespit metotları hakkında bilgiler veren 
Ulaştırma Müdürü Hayati Gürses “Manuel gözlem yolu 
ile tespit ediyoruz.  Başka bir tespit etme özelliğimiz 
yoktur.  Geç saatlerde gözlemleme şekillerimiz var. 
Yani geç saatlerde  insanlar oralarda taksi bekliyorlar 
mı? Taksiler yetiyor mu?  Onun haricinde bizim nöbet 
yazdığımız noktalar var. Burada nöbet yazdığımız ticari 
taksiler özellikle geceleri, sabaha kadar nöbetlerini 
tamamlamadıklarını gözlemledik.  Dolayısı ile 
hastaneden taksi ihtiyacı olan insanların da taksi 
bulamadıklarını, bu boşlukları da sağdan soldan gelen, 
Kepez'den gelen, Umurbey'den gelen, ya da belediye 
sınırları dışından gelen ticari taksilerin kaçak yollarla 
çalıştığını tespit ettik” dedi.

MHP'Lİ YALÇIN: “SORUNLARI BİR DE 
TAKSİCİLERDEN DİNLEYELİM”
Bunun üzerine yeniden söz alan MHP Belediye Meclis 
Üyesi Evren Yalçın “Ben de meclis toplantısından önce 
Şoförler Odası ve Taksici dostlarımla bir görüşme 
yaptım. Birincisi bu gözlem metodunda bir hata 

olduğunu gözlemliyorum. Başka duraklardan veya 
Beldelerden gelen taksilerin burada probleme yol 
açtığını düşünerek yeni taksi plakasının verilmesinin 
mantık dahilinde olmadığını düşünüyorum. Taksici 
arkadaşların bize ifade ettiği şey şu 'Bizim müşterilerle 
buluşma noktalarında sıkıntı var' diye bir sıkıntı 
belirttiler.  Bu konunun mümkünse bir mecliste Taksici 
arkadaşlarımızın kendi aralarından seçecekleri 
insanlarla birlikte yapmak gerektiğini düşünüyorum.  
Bunun taksici esnafı çok rahatsız ettiğini 
söyleyebilirim. Bir de onlardan dinlemeyi daha doğru 
buluyorum” dedi. 

“SİZE GÖRÜŞ VEREN ARKADAŞLAR 
SARI RENKTEKİ T PLAKASI 
OLMAYAN TAKSİCİLER OLABİLİR”
Yeniden Söz alan Ulaşım Müdürü Hayati Gürses “Oda 
Başkanı ile bir program yaptık. Ticari taksicileri de bu 
ihaleler yapılmadan önce duraklardaki tüm taksicileri 
çağıracağız buraya ve görüşeceğiz. Tespit ettiğimiz bir 
şey daha var, kendilerinin sarı renkli T plakası olmayan 
taksilerle de çalıştıklarını tespit ettik. A durağında 10 
tane taksi varsa 5 tane de sarı renkli T plakası olmayan 
araç da var. Bunlar da iş yapıyor.  Kimseyi de suçlamak 
istemem ama size görüş veren arkadaşlar Sarı 
renkteki T plakası olmayan taksiciler olabilir” dedi.

TAKSİCİLERİ MÜŞTERİ İLE 
BULUŞTURALIM BAŞKALARINA DA 
FIRSAT VERMEYELİM
Yeniden söz alan MHP Meclis Üyesi Evren Yalçın “Ben 
bilmiyorum müdürüm siz biliyorsunuz ve biliyorsanız 
bunlara izin vermeyin.  İzin verilmemesi noktasında 
gereğini yapalım ve önce esnafın hakkını koruyalım.  
Bu işte hakkı olanları koruyalım. Mesela İskeleye 
gittiğinizde vızır vızır taksi geçip duruyor.  Biz bu 
taksici esnafını müşteri ile buluşturmak zorundayız.  
Başkalarına da fırsat vermemeliyiz diye düşünüyorum.  
Pandemi nedeni ile otobüslerin çok tercih edilmediğini 
ve ihtiyaç var diye söylüyorsunuz, ama bunun mantıklı 
bir dayanağın olması lazım. Mesela Belediyemize kaç 
tane şikayet geliyor  vs. gibi  matematik verilerle 
gözlemlememiz gerekiyor. Biz demiyoruz ki taksi 
ihalesi yapılmasın, plakalar verilmesin. Ama bunun 
mantıklı bir dayanağı olması lazım” dedi.

“TAKSİLERDE SIKINTI YAŞANIYOR 
AMA LAFLA OLMAZ, BUNU BİR FİİL 
TESPİT ETMEK LAZIM”
Başkan Gökhan 100 taksi için değil sadece şimdiden 
ihtiyaç olan 52 plakanın geçirilmesi sonrası için 
çalışma yapılması gerektiğini belirterek “Biz şimdi bu 
100 taneyi değil ihtiyaç olanı kadar ihale edelim.  
Geçirmek durumundayız, 100 tane olmaz.  Sonra 
bunların kullanımı ile ilgili Şoförler Odası ve diğer parti 
üyeleri ile arkadaşlarla beraber bir toplantı yapılsın. 
Nedir, ne değildir, sorunları tespit edelim. Ben de sıkıntı 
yaşıyorum; bu sıkıntıları Şoförler Odası Başkanı da 
biliyor, Çanakkale halkı da biliyor.  Taksilerde sıkıntı 
yaşanıyor ama lafla olmaz, bunu bir fiil tespit etmek 
lazım” dedi.
Başkan Gökhan'ın bu açıklaması sonrası yapılan 
oylamada, ihtiyaç duyulan ve acilen yapılması gereken 
52 T Plakası ihalesi için encümen adına Belediye 
Başkanına yetki oy çokluğu ile kabul edilirken,  kalan 
plakaların bir yıl içinde ihaleye çıkarılıp 
çıkarılmayacağı ile ilgili de toplantının yapılması 
kararlaştırıldı.

Taksi Plakası İhalesine Meclisten Onay Çıktı
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Çanakkale'nin Gökçeada ilçesinde kentsel sit alanına inşa 
edildiği gerekçesiyle açılan davada, 2015 yılında yıkım 
kararı verilen, ancak Koruma Kurulu sit etkileşim geçiş 
sahasında olduğunu açıklayınca karar iptal edilen 43 odalı 
Masi Otel 'in yıkımının önü bir kez daha açıldı.
Sit alanının hatalı ölçüldüğü iddiasıyla 2017 yılında açtıkları 
davayı kazanan Gökçeada Gönüllüleri Derneği ve Bademli 
Köyü Muhtarlığı'nın yıkım talebinin reddedildiği Koruma 
Kurulu kararı, Çanakkale İdare Mahkemesi'nce iptal edildi.
Gökçeada ilçesi eski Bademli köyünde 2000 yılında 14 odalı 
olarak inşa edilen 5 katlı Masi Otel'e, 2010 yılında 29 odalı 
ek bina yapıldı. Otelin ek binasına 3 yıl sonra ruhsat alındı. 
Gökçeada Gönüllüleri Derneği ile Bademli Köyü Muhtarlığı, 
otelin kentsel sit alanında inşa edildiği gerekçesiyle hukuk 
mücadelesi başlattı. Sonuçlanan davada, Danıştay 14. 
Dairesi, otelin sit alanında kaldığını onadı. Çanakkale 
Kültür Varlıkları Koruma Bölge Kurulu da 2015 yılında otel 

için yıkım kararı aldı. Koruma Kurulu, 90 gün içinde 
Gökçeada Belediyesi'nden otelin yıkılmasını istedi. Ancak 
otel yıkılmadığı gibi işletilmeye de devam edildi.
İtirazlar üzerine yeniden tespit çalışması yapan Koruma 
Kurulu otelin kentsel sit etkileşim geçiş sahasında 
olduğunu açıkladı. Mülk sahibi de yıkım kararını atığı 
davayla iptal ettirdi.

MÜLK SAHİBİNİN KAZANDIĞI DAVA 
GEREKÇE GÖSETİRELDİ
Gökçeada Gönüllüleri Derneği ve Bademli Köyü Muhtarlığı, 
Koruma Kurulu'nun yaptığı son tespitin hatalı olduğunu 
öne sürerek 2017 yılında açtığı 2 yıl süren davayı kazandı. 
Dernek ve muhtarlık, yeniden Koruma Kurulu'na yıkım 
talebinde bulundu. Ancak Koruma Kurulu, mülk sahibinin 
açtığı davayı kazandığı gerekçesiyle yıkım talebini 
reddetti.

RET KARARININ İPTALİ İÇİN DE DAVA
Gökçeada Gönüllüleri Derneği ve Bademli Köyü Muhtarlığı, 
Koruma Kurulu'nun ret kararının iptali için Çanakkale 
İdare Mahkemesi'ne açtıkları davayı da kazanınca, Masi 
Otelin yıkımının önü bir kez daha açılmış oldu.
Çanakkale İdare Mahkemesi, taşınmazın sit sınırları 
içerisinde olduğu, hukuka aykırı olarak yapıldığı ve 
Koruma Kurulu'nun verdiği kararın hukuka uygun 
olmadığı, yıkım kararı verilmesi gerektiğinin altını çizerek, 
idari işlemin iptaline karar verdi. Kararda, "Söz konusu 
taşınmaz üzerinde Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma 
Bölge Kurulu izni olmaksızın yapılan inşai ve fiziki 
uygulamalar hakkında 2863 sayılı kanun ve ilgili mevzuat 
hükümleri uyarınca yıkım kararı verilmesi gerekirken, 
aksi yönde tesis edilen davaya konu kararda hukuka 
uyarlık bulunmadığı sonucuna varılmıştır" denildi. Karar, 
30 gün içinde Bursa Bölge İdare Mahkemesi nezdinde 
istinaf yolu açık olmak üzere oy birliğiyle kabul edildi.

'GÖKÇEADA, BADEMLİ VE ÇANAKKALE 
İÇİN ÇOK ÖNEMLİ BİR KARAR'
Alınan mahkeme kararını değerlendiren Avukat Ali 
Furkan Oğuz, kentsel sit alanına yapılan otel ile ilgili 

hukuki mücadelenin 1998 yılında başladığını, 2015 
yılında ise bu yapının kentsel sit alanında olduğu 
Danıştay tarafından da onaylandığını söyledi. Otelin 
buna rağmen işletilmeye devam ettiğini söyleyen Oğuz, 
şöyle konuştu:
"Mühürleme yapılmasına rağmen, mühürler kırılıyor ve 
içerisinde özel davetler veriliyor. Daha sonra kazanmış 
olduğumuz bir dava ile taşınmaz için yıkım kararı 
aldırıyoruz. Bu yıkım kararı Gökçeada Belediyesi 
tarafından uygulanmıyor. İhale açılacak deniyor, ihale 
açılmıyor. Taşınmaz sahipleri tarafından açılan dava ile 
yıkım kararı iptal ettiriliyor. Biz son dönemde 
taşınmazın sit sınırları içerisinde olduğunu yeniden 
mahkeme kararıyla kesinleştirmiş olduk. Koruma 
Kurulu'ndan yeniden yıkım talebinde bulunduk. Ancak 
Koruma Kurulu bu talebimizi reddetti. Bu talebin reddine 
ilişkin açmış olduğumuz idari işlemin iptal davasını da 
kazandık. Şu anda Koruma Kurulu'ndan beklediğimiz 
yeniden yıkım kararı vermesi. Kararın kesinleşmesine 
müteakip de yıkım kararını vermesi gerekiyor. Bu karar 
Gökçeada halkı için, Bademli halkı için ve Çanakkale için 
çok önemli bir karar. Çanakkale'nin birçok bölgesi 
bildiğiniz gibi aslında sit alanı ve bu sit alanlarında da 
yapılaşma olmaması gerekiyor. Birinin önü açıldığında 
başka sit alanlarında da aynı şekilde hukuka aykırı 
yapılaşmalar olabilecek. Önemli bir karar olduğunu 
düşünüyoruz. Ben Gökçeada Gönülleri Derneğine ve 
Bademli köyü halkına teşekkür ediyorum.” 

Gökçeada SİT Alanındaki Otele 
Yeniden Yıkım Yolu Göründü

 Cuma akşamı mesai bitimine kısa bir süre kala Ayvacık 
Cumhuriyet Savcılığı tarafından yürütülen soruşturma 
kapsamında Küçükkuyu Belediye Başkanı Cengiz Balkan, 
Küçükkuyu Belediyesi Fen İşleri Müdürü M.E. ve 
Küçükkuyu Belediyesi Fen İşleri Personeli M.Ö Çanakkale İl 
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
mücadele ekipleri tarafından gözaltına alınmıştı.Bu akşam 
saatlerine kadar süren işlemlerin ardından savcı  ifadeleri  
tamamladı. Başkan Balkan ve bir personel hakkında adli 
kontrol istemi ile serbet kalması diğer personelin de tutuklu 
yargılanması sonucuna varıldı. Ayvacık Cumhuriyet 
Başsavcılığı tarafında yürütülen soruşturma kapsamında 
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla mücadele ekipleri tarafından Küçükkuyu Belediye 
Başkanı Cengiz Balkan, Küçükkuyu Belediyesi Fen İşleri 
Müdürü M.E. ve Küçükkuyu Belediyesi Fen İşleri Personeli 
M.Ö'nünKüçükkuyu Belediyesi Fen İşleri Personeli M.Ö'nün 
gözaltına alınması Çanakkale gündemine bomba gibi 
düştü.14 Temmuz 2021 ' de Kamuran T' nin Ayvacık 
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafında yürütülen soruşturma 
verdiği ifade de Kamuran T. ,  Küçükkuyu Belediyesinde 
yapı ruhsatı çıkarma işlemi sırasında Küçükkuyu 
Belediyesi Fen İşleri Müdürü M.E.'nin kendisinden usulsüz 
bir şekilde 15 Bin TL aldığı,  bu usulsuz para alma olayından 
Küçükkuyu Belediye Başkanı Cengiz Balkan'ında haberinin 
olduğu iddiası üzerine gerçekleşti.

Küçükkuyu Belediye 
Başkanı Cengiz Balkan
ADLİ KONTROL İSTEMİ İLE 
SERBEST BIRAKILDI
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Muhalefetin anlamadan, incelemeden sosyal medya 
düzenlemesine karşı çıkmasına değinen AK Parti Grup 
Başkanvekili Turan, “Troll'den ve troll başından 
rahatsızsan gel, o sosyal medya düzenlemesine destek 
ver, beraber geçirelim ama bizim o sosyal medya 
düzenlemesine 'evet' der mi? Demezler.” dedi.
Çanakkale'nin Lapseki ilçesinde, Lapseki Belediyesi 
tarafından 12 dönüm alanda yapılacak kapalı pazar 
yerinin temel atma töreni gerçekleştirildi.
Törene katılan AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan konuşma yaptı.
“HER ŞEYİ ELEŞTİREN BİR ANLAYIŞ MAALESEF 
ÜLKEMİZİN GÜNDEMİNİ BOĞUYOR”
AK Parti'li Turan, muhalefet partilerini eleştirerek, " 
Cumhuriyet tarihinin en önemli yatırımlarını yaparken, 
dünyanın en uzun köprüsünü 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nü daha erken nasıl açarız, derdinde 
konuşurken, birileri de bizi bu konuda eleştirmek, 'daha 
iyisini yapalım' deme ihtimali, imkanı varken, 'Yok 
efendim oturma düzeni nasıl olacak?'. ' İsim sırası mı, soy 
ismi sırası mı, boy sırası mı, ayak numarası sırası mı' diye 
tartışma yapıyorlar. Buradan söylüyorum; yapacağınız iş 

ne boy sırası ne ayakkabı numarası, en çok yalan atan, 
en çok iftira yapan kim varsa o sıraya göre o işleri yapın. 
Artık geldiğimiz yerde maalesef iyi yaptığımıza 'iyi', 
kötüye 'kötü' değil her şeye kızan, her şeye hakaret eden, 
her şeyi eleştiren bir anlayış maalesef ülkemizin 
gündemini boğuyor. Bu doğru bir yaklaşım değil. Daha 
bir sandalyeyi paylaşamayan insanların, bir iktidarı nasıl 
paylaşacakları sizin takdirinize sunuyorum" dedi.

“TABİRİ CAİZSE TROLL'LENDİ”
CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu'nu 'troll' açıklamaları 
üzerinden eleştiren AK Parti Grup Başkan Vekili Turan, 
sözlerini şöyle sürdürdü: "Dün başka bir muhalefet lideri 
çıkmış, 'Troll ve troll başını açıklayacağım' diyor. 
Üzülerek takip ettim. Her gün gariban bir mutfaktan 
fotoğraf veren, arkada eski mutfaktaki görüntülerin ve 
dolapların olduğu bir paylaşım yaparken, dün günlüğü 
100 bin lirayı bulan odadan yayın yaptığını kendi 
arkadaşları deşifre etti. Tabiri caizse troll'lendi. Troll'ü 
açıklayacağım, derken tam bir troll ordusunun 
karşısında olduğunu kendisi görmüş oldu. Kendi 
arkadaşları paylaştı fotoğrafı.

"VER ONU HANIMEFENDİYE, 
DOLAPLARI DEĞİŞTİRSİN"
Benim en çok üzüldüğüm ne oldu biliyor musunuz? En 
çok hanımefendiye üzüldüm. Bir gecede bir otele o parayı 
vereceğine, ver onu hanımefendiye, o dolapları 
değiştirsin. Daha iyisi olmaz mıydı? Biz sosyal medya 
yasası düzenledik. İncelemeden, hemen karşı çıktılar. 
Şimdi ifade ediyorum. Troll'den ve troll başından 
rahatsızsan gel, o sosyal medya düzenlemesine destek 
ver, beraber geçirelim ama bizim o sosyal medya 
düzenlemesine 'evet' der mi? Demezler. Neden? Troll de 
bunlar troll başı da bunlar. İsteriz ki ülkemizde bu tarz 
gereksiz kavgalar olmadan yolumuza devam edelim.”

'Troll'den ve troll başından rahatsızsan 
sosyal medya düzenlemesine destek ver'

Bakan Nebati: Program 18 aylık, 17 ayımız kaldı
Hazine ve Maliye Bakanı Nebati, Türkiye Ekonomi Modeli'ni 
uygulamak için 18 aya ihtiyaç olduğunu ve geriye 17 ay 
kaldığını söyledi.
Yeni programa ilişkim riskli kısmın 2021'de çoktan geride 
kaldığını ifade eden Nebati, “Enflasyon sorununun sadece 
artçı sarsıntısı 2022'ye kaldı ve bu büyük ölçüde bu yıl 
içinde halledilecek. 2023 Haziran seçimlerine kadar tek 
haneli enflasyon yaşıyor olacağız" dedi. Nebati, yeni 
programı uygulamak için 18 aya ihtiyacın olduğuna işaret 
etti ve geriye 17 ayın kaldığını söyledi. Bakan Nebati, 
Türkiye'nin düşük faiz oranlarına dayalı yeni ekonomik 
modelinin üretimi, istihdamı ve ihracatı artıracağını, 
Türkiye'nin cari açık sorununu çözeceğini ve Türk lirasının 
istikrar kazanmasına katkıda bulunacağını vurguladı.
272 milyarın 113 milyar lirası döviz hesaplarından
Nebati, kur korumalı TL mevduat büyüklüğüyle ilgili, "Salı 
günü itibarıyla yeni mevduat planının toplam büyüklüğü 
272 milyar lirayı aştı. Bunun 113 milyar lirasını döviz 
hesaplarından dönüşen tutar oluşturdu" bilgisini verdi.
Kur korumalı TL mevduat hesabı planının ne kadar süre 
devam edeceğine ilişkin soruyu da yanıtlayan Nebati, 
ihtiyaç olduğu sürece devam edeceklerini, zirve noktaya 
ulaştığını gördüklerinde karar vereceklerini aktardı.
Nebati, düzenlemenin bütçeye ek yük getireceği iddialarına 
ilişkin, kur korumalı TL mevduat hesaplarının finansal 

piyasaların istikrarına katkıda bulunacağını, bütçe ve 
finansmandan kaynaklanabilecek diğer maliyetlerin 
sınırlandırılmasına yardımcı olacağına işaret etti.
Hükümetin "enflasyondan korunan araçlara" yönelik bir 
çalışma yapıp yapmayacağına ilişkin de bilgiler veren 
Nebati, "Elbette enflasyona karşı koruma araçları 
düşünüyoruz ama şimdilik böyle bir ihtiyacımız yok" 
değerlendirmesinde bulundu.
“Enflasyon nisana kadar zirve yapar”
Ocaktaki enflasyonun bir süre daha seviyesini 
koruyacağını belirten Nebati, “Yaz aylarında toparlanma 
göstermeye başlayacak ve aralık ayında baz etkisine bağlı 

olarak radikal bir düşüş gösterecek. Enflasyonun nisana 
kadar yüzde 50'nin altında bir seviyede zirve yapmasını 
bekliyoruz" ifadelerini kullandı.
Türk lirasının geçen yıl yüzde 45 civarında değer 
kaybettiğini anımsatan Nebati, "Türk lirasında daha fazla 
olumsuz gelişme beklemiyoruz. Dolayısıyla daha fazla 
değer kaybı beklemiyoruz. Benim atandığım zamanki döviz 
kuru ile bu yıl sonundaki döviz kuru arasında bir 
dengesizlik olmayacak. Özetle Türkiye'de forex oranları 
konusunda karamsarlık olmayacak" bilgisini paylaştı.
Nebati, geçen yıl gayri safi yurtiçi hasıla büyümesinin Orta 
Vadeli Program tahmininin üzerinde, yüzde 10 ila 11 
arasında olmasının beklendiğine işaret ederek, 
"Ekonominin 2022'deki genişlemesinin Orta Vadeli 
Program tahmini civarında yüzde 5 olması öngörülüyor" 
dedi.
Bakan Nebati, tedbirlerin başarısından emin olduğunun 
altını çizerek, şunları kaydetti:
"Önümüzdeki hafta pazartesi ve salı günü yatırımcılarla 
görüşmek üzere Londra'yı ziyaret edeceğim. Londra'dan 
sonra Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a, Birleşik 
Arap Emirlikleri ziyaretinde eşlik edeceğim ve oradan da G-
20 toplantısı için Cakarta'ya gideceğim. Bahreyn ve 
Londra'yı da bir kez daha ziyaret edeceğim. Baharda 
Japonya, Çin, Singapur'u ziyaret etmek istiyorum.”

BDDK Başkanı Akben: Otomobilde kredi limitleri artacak
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CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, Biga'da meydana 
gelen taşkın ve sel baskını ile ilgili olarak Tarım ve Orman 
Bakanı Bekir Pakdemirli ve İçişleri Bakanı Süleyman 
Soylu'nun yanıtlaması için Meclis Başkanlığına soru 
önergesi verdi.
CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan İçişleri Bakanı ile 
Tarım ve Orman Bakanı'nın cevaplaması için Meclis 
Başkanlığı'na verdiği önergede, Biga'da meydana gelen sel 
baskınını gündeme getirerek, “Belediyeler ve DSİ sellere 
karşı ne yaptı?” diye sordu. CHP'li Özgür Ceylan, yoğun 
yağış nedeniyle yurdun çeşitli bölgelerinde meydana gelen 
sel baskınlarını Meclisi Başkanlığı'na verdiği soru önergesi 
ile TBMM gündemine taşıdı. İçişleri Bakanı Süleyman Soylu 
ile Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli'nin 
cevaplaması için Meclis Başkanlığı'na verdiği soru 
önergelerinde konuyu gündeme getiren Özgür Ceylan, 
Biga'da meydana gelen seli ve Çan Belediyesi'nin sele karşı 
yaz aylarında aldığı tedbirleri örnek göstererek, 
Belediyelerin çalışmaları hakkında bilgi istedi. Özgür 
Ceylan önceki gün sabaha karşı etkili olan sağanak yağış 
nedeniyle Biga ve Çan ilçe merkezlerinden geçen Kocabaş 
Çayı'nın, Biga'da taştığını ve çok sayıda vatandaşın selden 
mağdur olduğunu ifade ederken, “Geçmişte de taşkınlar 
yaşanmış, DSİ dere ıslah çalışması yapmış olsa da suya 
kapılan onlarca araç zarar görmüş, Biga Sanayi Sitesi de 
taşkından etkilenmiştir” dedi.

 “CHP'Lİ BELEDİYENİN ALDIĞI 
TEDBİRLER ÇAN'I SELDEN KORUDU”
 CHP'li Özgür Ceylan, Kocabaş Çayı'nın Çan ilçe 
sınırlarından geçen kısmında Temmuz-Ağustos aylarında 
CHP'li Çan Belediyesi tarafından yapılan rüsubat 

temizliğinin Çan'da benzeri bir felaketin yaşanmasının 
önüne geçtiğini belirtirken, “Düzenli aralıklarla yapılacak 
rüsubat temizliğinin önemi de bu felaketle bir kez daha 
görülmüştür” dedi. Soru önergesinde “Söz konusu taşkın 
öncesinde DSİ 25. Bölge müdürlüğünün alması gerekip de 
yerine getirmediği tedbirler var mıdır? 2013 sonrası yapılan 
ıslah çalışmaları sonrası hangi aralıklarla Kocabaş Çayında 
taşkın ve rüsubat kontrolleri yapılmıştır?” diye soran Özgür 
Ceylan, taşkın ve sele karşı alınması gereken tedbirlerin 
alınıp alınmadığı hakkında bilgi istedi. Özgür Ceylan, 
Kocabaş Çayı güzergâhında rüsubat temizliği 
sorumluluğunun hangi kurumda olduğunu dair bilgi 
isterken, “Rüsubat temizliğinin düzenli periyotlarla 
yapılmasıyla ilgili ilçe belediyesinin mi, DSİ Bölge 
Müdürlüğü'nün mü sorumluluğundadır?” diye sordu. Taşkın 
dolayısıyla ekili ve dikili tarım arazileri etkilenen çiftçilerin 
olup olmadığı hakkında da bilgi isteyen Özgür Ceylan, 
“Yaşanan taşkın dolayısı ile araçları ve iş yerleri sular 
altında kalan yurttaşlarımızın mağduriyetleri giderilecek 
midir?” diye sordu.

 “ÇEKİCİLER NEREDEYDİ?”
 CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, İçişleri 
Bakanının cevaplaması için Meclis Başkanlığı'na verdiği 
önergesinde ise taşkın öncesinde ilgili ilçe belediyelerince 
alınması gerekip de yerine getirilmeyen tedbirler olup 
olmadığı hakkında bilgi isterken, “Şayet alınması gereken 
tedbirleri almayan sorumlular var ise haklarında ne tür bir 
işlem yapılmaktadır?” diye sordu. Yağmurun başladığı 
saatlerde İlçe Emniyet Müdürlüğü ve Biga Belediyesi 
tarafından anonslar yapıldığı ve araç sahiplerinin araçlarını 
bulundukları alandan kaldırmalarının istendiği yönünde 
bilgiler olduğunu belirten Özgür Ceylan, “Kocabaş Çayı'nın 
geçtiği güzergâhta özellikle Biga ilçemizde otopark olarak 
kullanılmakta olan alanda çok sayıda aracın sulara 
kapıldığı bilgisi bulunmaktadır. Emniyet Müdürlüğü ekipleri 
ve İlçe Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekiplerince araç 
sahiplerine ulaşılarak araçların bulunduğu yerden 
çekilmesi yönünde araç sahipleri ile iletişime geçilmiş 
midir? Şayet bu yapılmadı ise neden yapılmamıştır? 
Otoparkta bulunan araçların plakalarından sahipleri 
rahatlıkla tespit edilerek uyarılabileceği halde neden bu 
yöntem tercih edilmemiştir?” diye sordu. İlçe Emniyet 
Müdürlüğü'nün araçları bulundukları yerden çekici 
marifetiyle kaldırmış olması halinde söz konusu felaketin 
etkilerinin daha sınırlı olmasının mümkün olabileceğini 
ifade eden Özgür Ceylan, “Söz konusu felaket öncesi son 
çare olarak emniyet müdürlüğünün park ihlali yapmayan 
araçları çekici marifetiyle kaldırma yetkisi var mıdır? Bu 
yönteme başvurmamış olmasının nedeni yetki aşımı 
yapmamak mıdır?” diye sordu.

'Belediyeler ve DSİ sellere 
karşı ne yaptı?' diye sordu

Taşkın Sonrası Sular Çekildi, Temizlik Çalışması Başlatıldı
Çanakkale'de Kocabaş Çayı'nın taşması sonucu otopark 
olarak kullanılan DSİ taşkın alanında sulara gömülen 
araçlar, çekilmeyle birlikte ortaya çıktı. Belediye ekipleri, 
bölgede temizlik çalışması başlattı.
Biga ilçesinde önceki akşam etkili olan kuvvetli yağmurun 
ardından dün sabaha karşı Kocabaş Çayı taştı. Taşkın 
nedeniyle otopark olarak kullanılan DSİ taşkın alanını su 
bastı. Yetkililerin uyarılarına rağmen sahipleri tarafından 
çekilmeyen 10'dan fazla araç suya gömüldü. Dün akşam 
saatlerinde yağmur etkisini kaybetti ve sular çekilmeye 
başladı. Bu sabah ise çaydaki su seviyesi normale döndü. 
Sulara gömülen araçlar ortaya çıktı. Araçlar, bulundukları 
yerden çekicilerle çıkarıldı. Biga Belediyesi ekipleri, alanda 
çalışması yaptı, çamurlar ve taşkının getirdiği çöpler 
temizlendi.

'ARACIMI AKŞAM GÖRDÜM, ARKA CAMI 
PATLAMIŞ'
Aracı suda sürüklenen Halil Mutiş, "Aracım otoparktaydı. 
Selle birlikte sürüklendi. Dün sel suları nedeniyle aracımı 
göremedim. Akşam saat 21.00 sıralarında aracımı gördüm. 
Aracımın arka camı patlamış. Aracımı çekiciyle tamirciye 
götüreceğim. Bütün bakımlarını yaptıracağım. Tutanak 
tutulacak" diye konuştu.
Bölgedeki çalışmaları yerinde inceleyen Biga Belediye 
Başkanı Bülent Erdoğan, "Çarşamba günü bölgemizde 
yoğun yağıştan kaynaklı, ilçemizin içinden geçen Kocabaş 
Çayı'mız ve çayımızın kolları olan Uzunsu ve Asmalı 
derelerinde taşkın yaşandı. Tabi bu sebepleri daha önce 
yağan karların lodos ile birlikte erimeye başlaması ve 
çarşamba günü yoğun yağış alan bölgemizde yoğun su 
baskını ve taşkınını burada yaşadık. Can kaybımız yok. Tabi 

burası 2004 yılında ihalesi yapılıp 2017'de tamamlanan 
ıslah bölgesi. Yandaki kılavuz kanal sadece ıslahın bir 
parçası. Üst taraftaki duvarların olduğu yer kot seviyesi. 
Aslında bu alanlar taşkın alanı olduğu için otopark olarak 
kullanılması uygun olmayan yerler. Ama ilçemizde otopark 
alanları bulunmadığı için Bigalı hemşehrilerimiz otopark 
olarak kullanıyor. Burada yaklaşık 2 bin 500'e yakın 
aracımız park edebiliyor. Baskının yaşandığı gün de araç 
sayısı bu sayılara yakındı. Gece saat 22.00'de belediye 

ekiplerimizin ve emniyet birimlerimizin çalışmasıyla 
buradaki araçlarımızın tahliyesi başladı. Biz o saatte 
binlerce aracı buradan tahliye ettik. Tabi üzülüyoruz. 10 
civarı araç zayiatımız var. Tam sayısı emniyetten gelecek. 
Alanda sigorta şirketleri çalışıyor. Araç sahipleriyle 
görüşüyoruz. Tabi kimse istemez bunların yaşanmasını 
ama biz çok büyük bir facianın erken tedbir alınarak 
yaşanmadığı için mutluyuz" diye konuştu.
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CHP il Gençlik Kolları Başkanlığından ayrılan Nahit Eren'in 
yerine Tuğberk Güzel atandı.
Geçtiğimiz hafta CHP Çanakkale İl Gençlik Kolları 
Başkanlığından ayrılan Nahit Eren'in yerine yeni başkan 
Tuğberk Güzel aldı. Çanakkale Cumhuriyet Halk Partisi Gençlik 
Kolları'nın sosyal medya hesabından duyurulan açıklamada, ''İl 
gençlik kollarımızda gerçekleşen değişim sonucunda bayrağı 
arkadaşlarımızdan devralmış bulunmaktayız. Bir önceki 

dönem Gençlik Kolları Başkanımız Nahit Eren'e ve yönetimine 
emeklerinden dolayı teşekkür ederiz. Bugün ülkemizin 
içerisine sokulduğu ekonomik bunalım, liyakatsiz atamalar, 
toplumsal yaşama yapılan baskıcı müdahaleler ülkemiz 
gençliğini umutsuzluğa sürüklemekte, gelecek kaygısını 
iliklerine kadar hissetmemize yol açmaktadır. Cumhuriyetimiz 
ikinci yüzyılına girerken yeniden adaleti, hukuku, toplumsal 
barışı egemen kılma mücadelesine cumhuriyetin önsözünün 
yazıldığı bu güzel topraklardan kolektif bir akılla katkı koyacak 
olmanın onurunu yaşıyoruz. Kuruluşun ve kurtuluşun partisi, 
Cumhuriyet Halk Partisi'nin bayrağını daha yukarı taşımak 
için büyük şair Nazım Hikmet'in deyişiyle 'Dinleyip diyecek 
çok. Fakat uzun söze vaktimiz yok. Yürüyelim' ifadelerine yer 
verildi.
Başkan Güzel de bir yorum da bulunarak;  “Eski Başkanımız ve 
yönetimine emeklerinden dolayı teşekkür ederiz. Önümüzdeki 
süreçte genel merkezimiz, il teşkilatımız, ilçe teşkilatlarımız, 
kadın kollarımız ve yakın çalışma arkadaşlarımız olan ilçe 
gençlik kollarımızla birlikte partimizi en iyi şekilde temsil 
edecek ve başarıya ulaştıracağız. Partimize ve Çanakkale'mize 
hayırlı olsun''  ifadelerini kullandı.

Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, belediye binasının 
%75 seviyesine geldiğini, Cennet Otoparkının ise 
farklı bir noktaya getirilmesi için otopark kısmının 
değiştirilip daha yapılabilir hale getirilmesi için 
çalışmaların devam ettiğini söyledi.
İYİ Parti Meclis Üyesi Ahmet Uslu gündem dışı söz 
aldığı Şubat Ayı Belediye Meclisi konuşmasında, 
belediye binası ve cennet otoparkının ne durumda 
olduğunu sorması üzerine Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan, belediye binasının %75 seviyesine geldiğini, 
Cennet Otoparkının ise farklı bir noktaya getirilmesi 
için otopark kısmının değiştirilip daha yapılabilir hale 
getirilmesi için çalışmaların devam ettiğini söyledi.
Başkan Gökhan sor üzerine “Cennet Otoparkı ile ilgili 
mahkemenin tespit süreci devam ediyor.  Yakında 
biter herhalde.  Oranın farklı bir noktaya getirilmesi 
için çalışıyoruz. Yani Otopark kısmını değiştirip  daha 
yapılabilir hale getirelim, otoparkı da  başka bir alana 
alalım diye bir çalışma var.  Yakın Zamanda her halde 
bir sonuca varacağız” dedi.
Belediye Binası İle ilgili de açıklama yapan Gökhan 
“Belediye Binamız şu anda %75 seviyesine geldi.  Şu 
anda bir sorun yok müteahhit devam ediyor.  
Malzemelerini almış durumda biz de ödemelerimizi 
yapıyoruz.  15 milyonluk İler Bankasından almış 
olduğumuz bir teminat mektubunuz var.  Bir de 2022 
senesi için yeniden ilave bir talepte bulunacağız. O 
konuda yine Esra Hanımdan rica edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.  

CHP İl Gençlik Kolları Başkanı atandı

Eğitime Yatırım, Geleceğe Yatırım
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, 
Çanakkale'de eğitim yatırımlarının hızla devam ettiğini 
kaydetti. Yeni inşaatlardan iyileştirme çalışmalarına kadar 
bir çok çalışma yapıldığını hatırlatan İskenderoğlu, 
TBMM'de kabul edilen öğretmenlik kanununun da, tüm 
eğitim paydaşlarını yakından ilgilendirdiğini söyledi. 
Çanakkale'ye yapılan yatırımlar arasında eğitimin ilk 
sıralarda yer alan başlıklardan birisi olduğunu belirten AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, AK Parti 
hükümetleri döneminde her alanda olduğu gibi eğitim 
alanında da Çanakkale'nin önemli ölçüde pay aldığını 
söyledi. 2002 yılında 3 bin 95 olan derslik sayısının 2021 
itibariyle 4 bin 646'ya yükseldiğini aktaran İskenderoğlu, 
“Bu sayede, öğrenci sayımız 74 bin 139'dan 81 bin 857'ye 
yükselmiş olmasına rağmen derslik başına düşen öğrenci 
sayısı 19'a geriledi. Yine öğrenci başına düşen öğretmen 
sayısı ilköğretimde 2002 yılında 20 iken 2021 yılında 14'e 
orta öğretimde ise 16'dan 9'a düştü. 2003 – 2020 yılları 
arasında Çanakkale'ye yapılan toplam eğitim harcaması ise 
560 milyon 669 bin 320 TL'yi buldu. Bu rakama son iki yılda 
yapılan yatırımlar ise dahil değil. Devlet yatırım ve İl Yatırım 
programlarında toplam 26 okulda yeniden yapım ve 
iyileştirme çalışmaları gerçekleştirildi. Tüm bu eğitim 
çalışmalarının yanı sıra, son yıllarda tasarım ve beceri 
atölyeleri, laboratuvarlar, kütüphane gibi tamamlayıcı 
eğitim yatırımları da gerçekleştirdik. Grup Başkanvekilimiz 
Bülent Turan'la birlikte, ilimiz genelinde özellikle eğitimle 
ilgili nasıl bir talep gelirse gelsin, hemen değerlendirmeye, 
çözüme ulaştırmaya çalışıyoruz. Biz, eğitime, gençlerimize 
yapılan yatırımların, en az diğer büyük yatırımlarımız kadar 
önemli olduğuna inanıyoruz” dedi.
Geçtiğimiz günlerde TBMM'de kabul edilen öğretmenlik 

kanununun da bu anlamda çok önemli olduğuna değinen 
İskenderoğlu, “Eğitim denildiği zaman, öğrencilerimizle 
öğretmenlerimizi ayrı tutmamız elbette düşünülemez. 
Uzun süredir gündemde olan öğretmenlik kanununun 
görüşmeleri, geçtiğimiz hafta içerisinde tamamlandı. 
Geleceğimizin mimarları öğretmenlerimizin heyecanla 
beklediği; adaylık kaldırma sınavına son verilmesi, uzman-
başöğretmenlik imkanı, lisansüstü eğitimin özendirilmesi, 
3600 ek gösterge, eğitim-öğretim tazminatının 
yükseltilmesi gibi maddeleri içeren teklifimiz yasalaştı. Bu 
sayede, geleceğimizin teminatı çocuklarımızın, vatanına 
milletine hayırlı birer birey olarak yetişmesinde büyük 
emekleri olan öğretmenlerimizin sorunlarının çözülmesi, 
motivasyonlarının artmasının, öğrencilerimizin eğitim 
hayatlarına olumlu yansıyacağını düşünüyoruz” diye 
konuştu. 

Belediye Binası 
İnşaatı  %75 
Seviyesine Ulaştı

Ak Parti Çanakkale Merkez İlçe Başkanlığı görevine Aynur 
Tuna Yavaş atandı. AK Parti Çanakkale İl Başkanlığından 
yapılan açıklamada; “Genel Merkez Teşkilat 
Başkanlığı'mızca yapılan temayül, mülakat ve istişareler 
neticesinde; Merkez İlçe Başkanlığı görevine Aynur Tuna 
Yavaş atanmıştır. Aynur Tuna Yavaş 1980 doğumlu ve Mali 
Müşavirdir. Aynur Hanım aynı zamanda Geçmiş 
dönemlerde Merkez İlçe Teşkilatımız'da da görev yapmıştır. 
Teşkilatlarımız 2023, 2024 seçimlerine ve Büyük Türkiye 
Vizyonuna kendinden emin adımlarla ilerleyecek ve bu 
kıymetli süreci ülkemizin bekasına hizmet eden büyük 
başarılarla taçlandıracaktır. İlçe başkanımıza görevinde 
muvaffakiyetler diliyoruz. Teşkilatımıza ve Çanakkale'mize 
hayırlı uğurlu olsun inşallah” denildi.    

Ak Parti Merkez İlçe Başkanı, 
Aynur Tuna Yavaş Oldu
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Dokuz Eylül Üniversitesi Tıp Fakültesi Kadın Hastalıkları ve 
Doğum Anabilim Dalı Perinatoloji Bilim Dalı'nda Perinatoloji 
Yan Dal Uzmanlık eğitimini tamamlayan Op. Dr. Süreyya 
Sarıdaş Demir Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesinde hasta kabulüne başladı.
Perinatolojinin, risk faktörleri olan ve gebelik planlaması 
yapan anne adayları ile gebelik süresince ve perinatal 
dönem dediğimiz doğum öncesi ve doğumdan sonraki ilk 

dört haftalık dönemi de kapsayan süreçte anne ile fetüsün 
sağlık durumuyla ilgilenen, risk taşıyan hastalara yapılacak 
yaklaşımı disipline eden ve tedavi sunan bir bilim dalı 
olduğunu ifade eden Dr. Sarıdaş Demir; “Perinatoloji 
uzmanlık alanı 2009 yılında Sağlık Bakanlığı tarafından 
yayınlanan genelge ile Türkiye'de de bir yandal haline 
gelmiştir. Kadın hastalıkları ve doğum uzmanları arasında 
yapılan yandal uzmanlığı sınavını kazananlar üç yıl bu 
alanda spesifik olarak yandal uzmanlığı eğitimi alarak 
Perinatoloji uzmanı (Perinatolog) olma hakkını kazanırlar. 
Perinatoloji biliminin diğer adı da 'Maternal Fetal Tıp' olup, 
bu dalın uzmanlarına 'Maternal Fetal Tıp Uzmanı' da 
denilmektedir. Perinatoloji uzmanı, gebelikte ortaya çıkan 
komplikasyonların yanı sıra annenin mevcut hastalıkları 
ile birlikte olan gebeliklerini takip etmek, çoğul gebelikler, 
gelişme geriliği, erken doğum, tekrarlayan gebelik kayıpları 
gibi pek çok sıkıntılı durumda tanı ve tedaviye yönelik 
yaklaşımları sergilemek, ileri düzey ultrasonografik 
taramalar yapmak ve ayrıca şüpheli durumlarda tanısal 
invazif testleri (Amniosentez, kordosentez, koryon villus 

örneklemesi) yapmak gibi pek çok riskli yaklaşımları 
gerçekleştirir. Tanı sonrası tedavisi mümkün olan 
durumlarda tedaviyi uygulamak da ilgi alanı içerisindedir. 
Kısaca Perinatoloji uzmanı hem fetüsün hem de annenin 
doktorudur. Perinatoloji gebelik ve doğum bilimi, gebe 
kadınların ve bebeklerinin sağlığını düzeltmek, fetal 
anormalliklerin erken teşhisi, kromozomal anormalliklerin 
taranması, düşüklerin ve ölü doğumların engellenmesi, 
erken doğumun önceden anlaşılıp önlenebilmesi, çoğul 
gebeliklerde oluşabilecek problemlerin teşhisi ve 
gebeliklerin takibini yönetebilmek için çok önemlidir” dedi.
Hastanede riskli gebelikler ünitesini üst düzey cihazlar ve 
profesyonel bir ekiple daha aktif hale getirmeyi 
amaçladıklarının altını çizen Dr. Sarıdaş Demir; 
“Hastanemizin sadece Çanakkale iline değil, il dışından 
gelecek hastalara da hizmet veren bir tedavi merkezi 
olması için elimizden gelen tüm gayreti göstereceğiz” 
ifadelerini de kullandı.  

Çanakkale Devlet Hastanesinde İlk 
Perinatoloji Polikliniği Hizmete Girdi

ÇOMÜ VE ÇTSO Arasında Girişimcilik Zirvesi İşbirliği
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Fen Edebiyat 
Fakültesi Dekanlık temsilcileri, ÇTSO Yönetim Kurulunu 
ziyaret ederek, Dekanlık ve ÇTSO arasında işbirliği 
yapılacak konularla ilgili bilgilendirme toplantısı 
gerçekleştirdi.
ÇTSO Kongre Fuar Merkezinde gerçekleştirilen toplantıda 
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu, ÇOMÜ Fen 
Edebiyat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. İsmail Tarhan, Dekan 
Yardımcıları Prof. Dr. Murat Tosunoğlu, Prof. Dr. Nurcihan 
Hacıoğlu Doğru ve Genel Sekreter Sema Sandal hazır 
bulundu.
Toplantıda ilk olarak ÇOMÜ Fen Edebiyat Fakültesi Dekan 
Yardımcısı Prof. Dr. Nurcihan Hacıoğlu Doğru tarafından 
ÇOMÜ+ÇTSO İşbirliği Aksiyon Planı sunumu 
gerçekleştirildi. Sunumda; ÇTSO ve diğer paydaşların 
işbirliğinde “Girişimcilik Ekosistemi Zirvesi” düzenlenmesi, 
ÇOMÜ FEF ve ÇTSO arasında zorunlu ve gönüllü staj 
çalışmaları, TÜBİTAK 2209 B Üniversite Öğrencileri 
Araştırma Projeleri, Lisans, Yüksek Lisans ve Doktora Tez 
konularının sanayicinin tasarım veya üretim süreçlerinde 
karşılaştıkları sorunların üniversite/öğrenci ekosistemi 
tarafından çözümlenmesi, bölgedeki firmaların personel 
ihtiyaçlarına yönelik mesleki eğitim programları 
düzenlenmesi ile ÇTSO'ya bağlı meslek lisesi öğrencilerinin 
mesleki tercihlerini daha doğru yapabilmelerine yönelik 
Çanakkale 18 Mart Üniversitesi kampüs ve bölümlerinin 
tanıtılmasına yönelik yapılabilecek faaliyetler hakkında 
bilgi verildi.

“ÜYELERİMİZİN STAJER VE DIŞ TİCARET 
PERSONELİ İHTİYACI BAŞTA OLMAK 
ÜZERE AR-GE VE ÜRGE GİBİ 
ALANLARDA İŞBİRLİKLERİNE 
BAŞLIYORUZ”
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu hedef ve sonuç 
odaklı toplantı için ÇOMÜ Fen Edebiyat Fakültesi Dekanlığı 
yetkililerine teşekkür ederek açıklamasında şu ifadelere 
yer verdi; “Çanakkale 18 Mart Üniversitemiz bölgemizin en 
büyük fabrikası. ÇTSO olarak üyelerimizin ticari 
faaliyetlerini geliştirici her türlü iş birliklerine kapımız 
sonuna kadar açık. Bu çalışmanın sahaya çok kısa sürede 
yansıması ve hayata geçirilmesi için üzerimize düşen ne 
varsa yapmaya hazırız. Her biri birbirinden önemli birçok 
faaliyeti bugün değerli akademisyenlerimizle masaya 
yatırdık ve hepimiz heyecanlandık. Öğrencilerimize ve iş 

insanımıza büyük faydalar sağlayacağını öngördüğümüz 
faaliyetlerin bölge ekonomimize de katkı sağlayacağını 
düşünüyorum. Nazik ziyaretleri ve değerli katkıları için 

ÇOMÜ Fen ve Edebiyat Fakültesi Dekanlığı yetkililerine 
teşekkür ediyorum.”

Devlet Hastanesinde, Çocuk Gelişimi Uzmanı Görevde
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesi'nde Çocuk Gelişimi Uzmanı Kübra 
Tozan hastalara hizmet sunmaya başladı.
Ailelere çocukların gelişimi ve eğitim hayatları 
ile ilgili danışmanlık hizmeti verdiklerini 
belirten Çocuk Gelişim Uzmanı Kübra Tozan, 
poliklinikte uzman hekimlerce yönlendirilen 
çocukların bilişsel, dil, ince motor, kaba motor 
ve sosyal duygusal  gelişimlerini 
değerlendirmek  ve ailelere bu konuda 
danışmanlık hizmeti verdilerini ifade etti.

Ayrıca, bilgisayar bağımlılığı ve aşırı internet 
kullanımı gibi sorunlarla ilgilenmek, tırnak 
yeme, parmak emme, dudak emme ve 
dudak yeme gibi sorunlar yaşayan çocuklar 
için rehberlik yapmak, tuvalet eğitimi 
kardeş kıskançlığı, çocuğa kurallar koyma 
çocuğun sınırlarını belirleme konularında 
danışmanlık, konuşma sorunu olan bebek 
ve çocukları takip etmek ailelere rehberlik 
hizmeti sunmak, ve yönlendirme hizmeti 
verdiklerini kaydetti.  
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Gökçeada açıklarında uluslararası sularda avlanan 3 Türk 
balıkçı, Yunan Sahil Güvenlik unsurları tarafından, Yunan 
denizinde oldukları gerekçesi ile taciz ve tehdit edildi. 
Balıkçılar direnince, Yunan Sahil Güvenlik ekibi geri döndü. 
O anlar, balıkçılar tarafından cep telefonu kamerasıyla 
görüntülendi. Yunan görevliler Türk balıkçıları teknelerini 
batırmakla tehdit edince, Balıkçılar, “Siz kimsiniz, gücün 
yetiyorsa gel” diyerek görevlilere boyun eğmedi. 
Gökçeada açıklarındaki 31 Ocak günü İlker Özdemir (49), 
yanındaki 2 arkadaşıyla uluslararası sularda Zürafa 
Kayalıkları mevkisinde avlanırken, yanlarına Yunan Sahil 
Güvenlik unsurları geldi.

YUNAN GÖREVLİLER BALIKÇININ 
TEKNESİNİ BATIRMAKLA TEHDİT 
ETTİLER
Yunan görevliler, Özdemir'den geri dönmelerini istedi. 
Ancak Özdemir, uluslararası sularda bulunduğunu 
belirterek Türk Sahil Güvenlik ekiplerini aradığını söyledi. 
Özdemir'in teknesini batırmakla tehdit eden Yunan 
görevliler, balıkçıların direnmesi üzerine bir süre sonra 
bölgeden ayrıldı. Özdemir'in arkadaşlarından biri, o anları 

cep telefonuyla kayda aldı. İlker Özdemir, görüntüleri 
sosyal medya hesabından takipçileriyle paylaştı.

“GÜCÜN YETİYORSA GEL”
Görüntülerde, Yunan görevlinin, “Burası Yunan denizi. 
Batıracağım tekneni” sözleri üzerine Özdemir'in “Gücün 
yetiyorsa gel. Ben kimseden korkmuyorum. Burası 
uluslararası sular” diyerek karşılık verdiği görüldü. Bir süre 
daha tacizde bulunan Yunan Sahil Güvenlik görevlileri daha 
sonra bölgeden ayrıldı.

'DEVLETİMİZ HER ANLAMDA 
MÜDAHALE EDİYOR'
Baba mesleği balıkçılığı sürdürdüğünü belirten İlker 
Özdemir, Yunanistan unsurlarının Türk balıkçıları sürekli 
taciz ettiğini ve bu duruma karşı her zaman kendilerini 
savunduklarını söyledi. Türk Sahil Güvenlik ekiplerini 
arayınca Yunan görevlilerin kaçtığını söyleyen Özdemir, 
haklarını her durumda arayacaklarını belirtti.
İlker Özdemir yaşanan olay sonrası çektiği ve sosyal 
medya hesabından paylaştığı videosunda ise, “Türkiye ve 
Yunanistan arasında 6 mil anlaşması vardır. Tüm bağlantılı 
adalar arasındaki anlaşma budur. Daha yakın adalar 
arasında 3 mil ve 1,5 mil olarak değişmektedir. Gökçeada'da 
6 mil anlaşması vardır. Bu 6 milin, 300 yard açığında, Zürafa 
Kayalığı vardır. Biz bu kayalığa 30 yıldır avlanmaya 
gidiyoruz. Bu kayalık 6 bin 300 yarddadır fakat 6 millerine 
dahil ederek, Saros'un içine kadar 6 mil daha girmek 
istiyorlar. Amaçları budur. O kayalığın üstüne çakar 
koydular 'burası bizim' diyerek, bizim gibi balıkçıları taciz 
ederek, oradan kovalamaya çalışarak, orayı sahiplenme 
mücadelesi veriyorlar. Tüm Sahil Güvenlik ekiplerimiz, 
devletimiz, her anlamda müdahale ediyor. Bizim 
devletimiz, sahil güvenliğimiz geldiğinde ise kaçıyorlar” 
dedi.

Yunan Sahil Güvenliğinin tacizine boyun eğmedi! 

Gücün yetiyorsa gel! Radar Tepesine 
Beton Yol
Radar tepesinde bir süre önce başlatılan yol çalışması 
sona erdi. Asfalt yerine daha güvenli ve sağlam olan 
sıkıştırılmış betonla yapılan yolun kenarına ayrıca 
yürüyüş için kaldırım yapıldı.
Özellikle kış aylarında Hava Radar Mevzi İrtibat Yolu, 
sıkıntı yaratıyordu. Hem dar olması hem de bozulması 
ile bu yolda sık sık kazalar medyana geliyordu. Tepeye 
ayrıca Televizyon ve Seyir Kulesi'nin yapılması ile 
bölgeye trafik akışı daha hızlanacağı belirtilerek yol 
çalışması yapıldı. Geçen yıl ihalesi yapılan 6 km'lik 
Hava Radar Mevzi İrtibat yolu, daha çok kayak 
merkezlerine yapılan beton yol yöntemi ile yapıldı. 
Silindirle sıkıştırılmış beton yol çalışması bitti. Gidiş 
geliş şeklinde yapılan yolun kenarına ayrıca 
vatandaşların yürümesi için kaldırım da yapılmış.
TV Kulesi Bölgeyi Hareketlendirir
Vatandaşlar daha çok buraya Çanakkale'yi tepeden 
görmek için çıkıyor. Manzarası ile dikkat çeken bu 
bölgede inşaatı biten ve kısa süre sonra hizmete 
girmesi beklenen TV Kulesi ve Seyir Tepesi'ne yoğun 
trafik olacağı tahmin ediliyor. Öte yandan buraya 
vatandaşların yürüyerek de gitmesi hesaplanarak 
yapıldı.

Milli Takıma seçildi
Antalya'da düzenlenen 2022 Türkiye Küçükler ve 
Yıldızlar Satranç Şampiyonaları Çanakkaleli Emir Aras 
Zor, 180 sporcu arasında 5 gelerek Milli Takım'a girmeye 
hak kazandı.
Antalya'nın Serik ilçesinde düzenlenen şampiyonaya 2 
bin civarında sporcu katıldı. 2022 Türkiye Küçükler ve 
Yıldızlar Satranç Şampiyonası'na Çanakkale'den de Emir 
Aras Zor katıldı. 24 kategoride 7 ve 18 yaş aralığında olan 
sporcular centilmence maçlara imza atarken, 
şampiyonalarda kendi kategorilerinde dereceye giren 
sporcular Milli Takım havuzuna girmeye hak kazandı.
Şimdiye kadar birçok derecesi bulunan Zor, bu 
şampiyonada da önemli bir başarıya imza attı. 180 
sporcu arasında 5. Olan Zor, bu derecesi ile Milli Takım'a 
da seçildi.
Antalya'da bir Otel'de düzenlenen ödül törenine Türkiye 
Satranç Federasyon Başkanı Gülkız Tulay, 
Başkanvekilleri Fatih Maden, Aşkın Keleş, As Başkanları 
Ömer Asım Ötegen, Nilüfer Çınar Çorlulu, Ayşa Kardaş 
Ergezen, Yönetim Kurulu Üyeleri Olcay Ak Nalbant, 
Berkay Çelik, Medine Boz ve Türkiye Bedensel Engelliler 
Federasyonu Başkanı Muaz Ergezen, Gençlik Spor Serik 
İlçe Müdürü Mevlüt Özen, Genel Sektereter Mehmet 
Sedat, Fırat kurul, sporcular, aileler antrenörler ve 
hakemler katıldı.
Derece yapan sporcuların ödülleri verilmesiyle birlikte 
2022 Türkiye Küçükler ve Yıldızlar Satranç 
Şampiyonaları son buldu. Babası Mustafa Zor, bu 
başarıda Emir Aras'a her zaman güvenen ve onu 
destekleyen Apaydın Satranç ailesine ve Fethi Apaydın 
hocaya teşekkür etti.

Çanakkale Dardanelspor'dan 6 transfer

Süper Amatör Küme A Grubunda mücadele eden 
Çanakkale Dardanel Spor ara dönemde yaptığı transferleri 
tanıttı.
Tanıtım programında As Başkan Orçun Oktay, Kulüp 
Müdürü Adnan Akan, Sportif Direktör Deniz Ünver ve 
Transfer Komite Üyesi Cengizhan Örs hazır bulundu. Orçun 
Oktay ; “Aramızdan ayrılan arkadaşlarımızın yerine ve 
hocamızın gerek duyduğu mevkilere gerekli takviyeler 
yapıldı. Profesyonel Lig hedefimize ulaşmak için 
çalışmalara devem ediyoruz” dedi.
Dardanelspor ara transferde 3. ligde mücadele eden Siirt 
Özel İdare Spordan Koray Kurt, BAL lig Takımlarından Cizre 
Serhat Spordan Onur Emiroğlu, Tekirdağ Spordan Ulaş 
Doğuş Kaya, Bigadiç Spordan Akçan Deniz Sayar, Süper 
amatör lig takımlarından Yıldırım Gençlerbirliği Spordan 
Emre Candemir ve Küçükkuyu Gençlerbirliği'nden Timuçin 
Cimşit'i kadrosuna kattı.

116 kişi daha işbaşı yaptı
İŞKUR Çanakkale İl Müdürlüğü ve Kaleseramik 
işbirliğinde 2022 yılında dört aylık dönemde toplamda 
800 kişiye ulaşacak İşbaşı Eğitim Programının 116 
kişiden oluşan ikinci grubu eğitime başladı.
İl Müdürlüğünde görevli İş ve Meslek Danışmanları 
Emre Akbulut ve Yasin Yaman, Kaleseramik İnsan 
Kaynakları Yetkilileri Cevdet Ayhan ve Ürfettin Çakır 
ve katılımcı 116 Seramik İmal İşçisi ile yeni başlayacak 
programların planlaması için Kaleseramik'in Çan 
fabrikasında bir araya geldi. 6 ay sürecek eğitim 
boyunca kursiyer ücretleri ve sağlık sigortaları İŞKUR 
tarafından karşılanacak ve en az yüzde 50'si program 
sonunda firma tarafından istihdam edilecek. Planlanan 
diğer programlara katılmak isteyen vatandaşlar İl 
Müdürlüğü ve Kaleseramik Çan Fabrikası Ana kapıya 
ve başvurularını iletebilecekler.  



İl Toprak Koruma Kurulu Toplantısı, Vali İlhami Aktaş 
başkanlığında Tarım ve Orman İl Müdürlüğü toplantı 
salonunda gerçekleştirildi. İl Toprak Koruma Kurulu 
Toplantısına; Vali Yardımcısı İl Özel İdaresi Genel Sekreteri 
Abdullah Köklü, İl Tarım ve Orman Müdürü Erdem Karadağ, 
Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürü Bekir Çelen, İl 
Defterdarı Alpay Ekici, DSİ 252. Şube Müdürü Murat Lütfü 
Güldoğan, Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Ferhat Güvel ve 
kurul üyeleri katıldı. İl Tarım ve Orman Müdürlüğü yetkilileri 
tarafından yapılan sunumla başlayan toplantıda, ilin arazi ve 
toprak kaynaklarının bilimsel esaslara uygun olarak 
belirlenmesi, ilimizde tarımsal potansiyeli yüksek alanların 
ve ürünlerin korunması, tarımsal alanda verimliliği olumsuz 
etkileyen faktörlerin belirlenip önlenmesi, tarımsal ürün 
çeşitliliğinin artırılması ve tarım arazilerinin amaç dışı 
kullanımının engellenmesine yönelik konular ele alındı. 
Gündemde yer alan konuların görüşülerek karara bağlandığı 
toplantı, yapılan değerlendirmelerin ardından sona erdi.  
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“Yerelde Uyum Buluşmaları” toplantısı Çanakkale'de 
gerçekleştirildi.
Göç İdaresi Başkanlığı Uyum ve Birleşmiş Milletler Göç 
Kuruluşu (IOM) destekleriyle düzenlenen, ev sahibi toplum 
ile Türkiye'de yaşayan yabancılar arasındaki uyum 
faaliyetlerinin görünürlüğünün arttırmak, sunulan hak ve 
hizmetler ile beraber yükümlülükler hakkında 
bilgilendirme yapmak ve ülkemizde yaşayan yabancıların 
sosyal uyumunu artırmak amacıyla düzenlenen “Yerelde 
Uyum Buluşmaları” toplantısı Çanakkale'de 
gerçekleştirildi.
 Kolin Hotelde düzenlenen toplantıya; Vali İlhami Aktaş, Vali 
Yardımcısı Hakkı Uzun, İl Emniyet Müdürü Faruk 
Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. Kd. Albay Tahsin 
Saruhan, kurum müdürleri, Göç İdaresi Başkanlığı ve 
Uluslararası Göç Örgütü temsilcileri, ilgili kamu kurum ve 
kuruluş temsilcileri ile sivil toplum kuruluşlarının 
temsilcileri katıldı.  
 Toplantı; Çanakkale İl Göç İdaresi Müdür V. Velican 
Doğru'nun Çanakkale İlinde Yaşayan Yabancıların Profilleri 
ve İl Genelindeki Dağılımı konusundaki sunumu ile başladı. 
Ardından Göç İdaresi Başkanlığı personeli Halil İbrahim 
Kundak tarafından “Türkiye'de Göç ve Uyum” konusunda 
katılımcılara bilgilendirme sunumu gerçekleştirildi. Yapılan 

bilgilendirmenin sonrasında toplantıda Vali İlhami Aktaş 
tarafından bir konuşma gerçekleştirildi. Ülkemizde ikamet 
eden misafirlerin, sosyal hayata uyumunun her anlamda 
desteklenmesi adına tüm kamu kurum ve 
kuruluşlarımızla birlikte çalışıldığını ifade eden Vali İlhami 
Aktaş, “Ülkemizde yaşayan yabancı uyruklu 
misafirlerimize yönelik çeşitli aktivite ve faaliyetler 
yaparak onların toplumsal hayatımıza adaptasyonu 
sürecinde tüm zorlukları beraber aşmak için çaba sarf 
edeceğiz” diye konuştu.
 Ayrıca Vali İlhami Aktaş, başta Göç İdaresi Başkanlığı 
olmak üzere emek veren herkese teşekkür ederek 
programın tüm paydaşlara faydalı olması temennisinde 
bulundu. Çanakkale'de yaşayan yabancıların güncel 
durumunun değerlendirildiği toplantı, görüş ve önerilerin 
ardından son buldu.

2021-2022 eğitim ve öğretim yılı 2. dönem hazırlık 
toplantısı, Vali İlhami Aktaş başkanlığında gerçekleştirildi.
Deniz Polis Evinde gerçekleştirilen toplantıya; İlçe 
kaymakamları, İl Emniyet Müdürü Faruk Karaduman, İl 
Jandarma Komutanı J. Kd. Albay Tahsin Saruhan, İl Sağlık 
Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk, İl Milli Eğitim Müdürü 
Ferhat Yılmaz, Yeşilay Cemiyeti Çanakkale Şube Başkanı 
Doç. Dr. Nilay Köleoğlu, İl Milli Eğitim Müdürlüğü Şube 
Müdürleri, İl Emniyet Müdürlüğü ve İl Jandarma 
Komutanlığı personeli, Okul Müdürleri ve Yedam temsilcisi 
katıldı.
Toplantıda; İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz tarafından 
07 Şubat 2022 tarihinde başlayacak olan 2021 – 2022 
eğitim- öğretim yılının 2. döneminde okullarda yapılacak 
hazırlıklar, İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk 

tarafından okulların pandemi durumu ve aşılama 
çalışmaları,İl Emniyet Müdür Yardımcısı Erdal Musaoğlu 
tarafından güvenli okul projesi kapsamında yapılan 
çalışmalar ile okul servislerini denetleme ve trafik 
güvenliği, İl Jandarma Komutanlığı Trafik Şube Müdürü 
J.Kd. Bçvş Hacı Gaygısız tarafından Jandarmanın 
sorumluluk bölgesindeki okul servislerini denetleme ve 
trafik güvenliği; İl Jandarma Komutanlığı Aile İçi Şiddetle 
Mücadele ve Çocuk Kısım Amiri J.Astb.Üçvş. Yeliz Yartan 
Ünal tarafından okullarda çocuklara ve ailelere yönelik 
verilen eğitim çalışmaları hakkında katılımcılar 
bilgilendirildi.
Toplantı görüş, öneri, ihtiyaç ve taleplerin 
değerlendirilmesinin ardından sona erdi.

'Yerelde Uyum Buluşmaları' Programı Gerçekleştirildi

İl İstihdam ve Mesleki 
Eğitim Kurulu Toplandı
İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Toplantısı, 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı Salonunda 
Vali İlhami Aktaş başkanlığında yapıldı.
Toplantıya; Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 
Vali Yardımcısı-İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Abdullah 
Köklü, Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü Mehmet Uğur 
Yavuz, İl Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz,  Çanakkale 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Selçuk Semizoğlu, 
Güney Marmara Kalkınma Ajansı İl Koordinatörü Recai 
Başaran ile kamu kurum ve kuruluşlarının temsilcileri 
katıldı. 
İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Toplantısında; 
Çalışma ve İş Kurumu personeli Sibel Şengün 
tarafından gündem maddeleri arz edildi. Toplantıda; 
2021 yılı Faaliyet Raporu, 2021 yılı İşgücü Piyasası 
Araştırma Raporu, 2022 yılı Eğitim Planı, Mesleki Bilgi 
Rehberlik ve Danışmanlık Hizmetleri alt çalışma 
grubunun (MBRD) 2022 yılı için yapılmasını hedeflediği 
'Meslek Tanıtım Günleri'  ve 2022 yılı Kariyer Günleri 
faaliyetlerinin planlanması konularının kurul onayına 
sunulup görüşülmesini ardından, GMKA Çanakkale 
Koordinatörü Recai Başaran tarafından “Dünyada ve 
Türkiye de E-Ticaret istatistikleri ve gelişimi” 
konusunda, PAN kostüm sahibi Derya Göğüsgeren 
tarafından “E-ticaret potansiyeli” konusu hakkında 
kurul üyelerine bilgi verildi.
Yapılan bilgilendirme ve değerlendirmelerin ardından İl 
İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu toplantısı, 
Gökçeada Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
bünyesinde Çocuk Gelişimi Alanı açılmasının kurul 
onayına sunulması ardından kurum ve kuruluş 
temsilcilerinin görüş ve önerileri ile son buldu.

2021- 2022 Eğitim ve Öğretim yılı 2. Dönem 
Hazırlık Toplantısı Gerçekleştirildi

İl Toprak Koruma Kurulu, Vali Aktaş Başkanlığında Toplandı
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Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Ünal Özcan, hafta sonu katıldığı Terziler Esnaf Odası 
seçimlerinde yaptığı açıklamada Pandemi sürecindeki oda 
başkanlarının, zorlu süreci atlatabilmeleri için esnaflara 
yapılan destekler ve çalışmalar hakkında bilgiler verdi.
Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Ünal Özcan, hafta sonu katıldığı Terziler Esnaf Odası 
seçimlerinde yaptığı açıklamada Pandemi sürecindeki oda 
başkanlarının, zorlu süreci atlatabilmeleri için esnaflara 
yapılan destekler ve çalışmalar hakkında bilgiler vererek, 
üyelerin taleplerini aktardıklarını belirterek, “Pandemi'den 
en çok etkilenen esnaf ve sanatkardır. Yapılana teşekkür 
ediyoruz, yapılmayanın peşinden gidiyoruz” dedi. 
Hafta sonu gerçekleştirilen Terziler Esnaf Odası Seçimli 
Genel Kuruluna katılan ve Divan Başkanı olarak görev 
yapan Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
Başkanı Ünal Özcan, Pandemi'nin ağır koşullarında Oda 
Başkanları ile gerçekleştirdiği çalışmalar hakkında da 
bilgiler verdi. Çalışmalarından dolayı başkanları takdir 
eden ESOB Başkanı Ünal Özcan, Pandemi'nin 
zorluklarından da bahsederek en çok zorlandığı 
konulardan bir tanesi de pazar yerlerini açık tutma çabaları 
olduğunu belirterek, “2,5 yılı bulan bir Pandemi süreci 
yaşadık. Hala da daha devam ediyor. Ne kadar kurallar 

biraz esnetilse de vaka sayımız 70 binin üzerinde birçok 
konuda dikkatli olmamız gerekiyor. Belki de çok söyledim 
ama yine de söylüyorum.  Çanakkale il merkezi 9 meslekli 
oda, İl geneli 30 mesleki oda 24 bin 211 faal esnaf ve 
sanatkar var.  İlk Pandemi ilan edildiğinde 14 bin 340 iş 
yerimiz kapatıldı.  Aradan geçen üç aylık zaman zarfında 
bu sayıyı 4 bin 900'lere getirdik” dedi.
ESOB Başkanı Ünal Özcan Pazaryeri ile ilgili Pandemi'de 
yaşanan zorluklara da değindiği konuşmasında, “En çok 
sıkıntıyı pazar yerleri ile ilgili düzenlemelerde yaşadık.  Ben 
her zaman şunu söylüyorum, Pazar yeri esnaf ve 
sanatkarları bu konuda bize geldiği zaman, İçişleri 

Bakanlığının almış olduğu bir karar vardı ülke genelinde, 
eğer bir ilde pazar açılır da Çanakkale'de açılmazsa bu 
görevi yapmamalıyım.  Bunu yaparken Pandemi Kurulu 32 
tane temsilciyiz. Ülkenin İl Hıfzıssıhha kurulu dahilinde,  
Hıfzıssıhha kurulu vardı bizim haricimizde.  Biz sayın 
vekiller aracılığı ile iletişim yaptık.  'Pandemiden en çok 
etkilenen esnaf ve sanatkardır. Bizim bu kurulda olmamız 
lazım ve Esnaf Sanatkarın hakkını sormamız lazım. Bugün  
kahvehaneler  kapatılıyor yarın lokanta, ne yapacağımızı 
bilemiyoruz' dediğimiz zaman,  pandemi kurulları kuruldu.  
O anki gelişmelerle ilgili oda başkanlarımız, pazaryerinden 
sorumlu kim varsa götürdüm.  Pandemi kurulunda bilgi 
verdik. Pazar yerinin kapanmaması için iki tarafında 
çalışmaları vardı.  Bazı sektörlerde çok büyük sıkıntılar 
yaşadık” dedi.
“Sorunları gerekli yerlerle sürekli paylaştık”
Ünal Özcan, “Her ay oda başkanlarımızla bir araya gelerek 
çalışmalar yaptık. Esnaf sanatkarlarımızın tabanda bize 
iletilen sorunları vardı.  Biz artışı olan bir kesimiz 5362 
sayılı kanunla yetkilerimiz belli.  Biz yaptık diyebilme 
şansımız yok. Biz yerel yönetimlerin çözebileceği sorunu 
yerel yönetime, genel yönetimin çözeceği sorunu ise genel 
yönetime iletiyoruz.  Yapılana teşekkür ediyoruz, 
yapılmayanın peşinden gidiyoruz” dedi.

'Pandemi'den en çok etkilenen esnaf ve sanatkardır’

Çanakkale'ye 'Havaray Sistemi' Önerdi

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Bölümü'nden emekli olan Prof. Dr. Doğan 
Perinçek, birkaç yıl önce Çanakkale için önerdiği Sarıçay 
Havaray Sistemi'ni yeniledi.
Perinçek sosyal medya hesaplarından yaptığı paylaşımda, 
“22 Kasım 2018'de proje önermişiz. Çanakkale'mizin 
merkezinde yer alan Sarıçay üzerine havadan raylı sistem 
yapalım, üzerine de güneş panelleri koyup taşımayı 
bedavaya getirelim demişiz. Hani bir taşla iki kuş misali 
ama kuşları vurmayacağız tabii ki. Trafiği rahatlatacağız. 

Sarıçay yatağını değerlendireceğiz. Üzerine güneş paneli 
koyup raylı sistemin enerjisini oradan sağlayacağız. 
Bakalım bir gün bu projeye sahip çıkan olacak mı?

 2018'DE YAPTIĞI AÇIKLAMADA NE 
DEMİŞTİ?
ÇILGIN DEĞİL, AKILLI PROJE; SARIÇAY 
HAVARAY SİSTEMİ…
Perinçek, 22 Kasım 2018'de yaptığı açıklamada şu ifadeleri 
kullanmıştı; “Halkımın gönlündeki makam hariç, hiç bir 
makama aday değilim, aday olmaya da niyetim yok fakat 
ülkem, güzel kentim için dinlenirse projelerim var. Bu 
ülkenin siyasilerden, daha çok fikir üretecek insanlara 
ihtiyacı var. Almanya'yı, Japonya'yı, ABD'ni çalışan, üreten, 
yaratıcı insanlar bu günlere getirdi. Siyasilerimizin 
beceriksizliği yüzünden ülkemizin çok zeki bilim adamları 
artık Türkiye de değil, üretebilecekleri ülkelere göç ettiler. 

Çözüm mü istiyorsunuz. Çılgın değil, akıllı proje; Sarıçay 
Havaray sistemi… Sarıçay'ın üstüne kurulacak havaray 
sistemi ile bir taşla iki kuş. Uzun vadeli çözüm, Şehrin 
gelişme alanlarına uzatılabilecek raylı sistemin çekirdeğini 
oluşturalım. Sarıçay Manzaralı, kenti boydan boya kesen 
raylı sistem. Sistemin üstüne boydan boya güneş paneli 
yerleştirip elektrik elde etme imkanı. Benzer Projenin 
devamını Kepez de sürdürmek gereklidir ve oldukça kolay 
olacaktır.

MHP teşkilatının acı günü
Çanakkale'nin Çan 
ilçesine bağlı 
Terzialan 
beldesinde 
geçtiğimiz dönem 
MHP'den belediye 
başkanlığı için 
aday olan Arif 
Yumuşak, uzun 
zamandır 
mücadele ettiği 
hastalığa yenik 
düştü.
MHP Çanakkale İl 
Başkanlığı 

tarafından yayımlanan taziye mesajında, “Önceki 
dönem Çan İlçemiz Terzialan beldesi, MHP Belediye 
Başkan Adayımız Arif Yumuşak abimiz uzun 
zamandır mücadele ettiği hastalığı nedeniyle vefat 
etmiştir. Merhum büyüğümüze yüce Allah' tan 
rahmet ailesine, sevenlerine ve Teşkilatımıza sabırlar 
dilerim. Mekanı cennet olsun İnşallah” ifadelerine yer 
verildi. Yumuşak'ın vefatı MHP teşkilatını yasa boğdu. 
Çok sayıda partili sosyal medyadan paylaşımlarda 
bulunarak üzüntülerini dile getirdi.
Merhum Arif Yumuşak'ın, bugün ikindi namazına 
müteakip Çan Terzialan beldesinde son yolculuğuna 
uğurlanacağı öğrenildi.

Çanakkale Nüfusu 15 Bin Kişi Arttı
Türkiye 
İstatistik 
Kurumu 
(TÜİK) Adrese 
Dayalı Nüfus 
Kayıt Sistemi 
Sonuçları 2021 
rakamlarını 
açıkladı. 
Türkiye 

nüfusu 84 milyon 680 bin 273 kişi oldu. Çanakkale'de ise 
nüfus 15 bin 728 artarak 557 bin 276'ye çıktı. Bu verilere 
göre Çanakkale'de nüfus artışı hızı binde 28,6 oldu. Adrese 
Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi Sonuçları 2021 rakamları 
doğrultusunda, Çanakkale kent merkezi nüfusu 195 bin 
439 şeklinde açıklandı.
 İlçeler nüfusu ise Ayvacık 34 bin 103, Bayramiç 29 bin 136, 
Biga 91 bin 537, Bozcaada 3 bin 98, Çan 48 bin 23, Eceabat 8 
bin 769, Ezine 32 bin 374, Gelibolu 44 bin 598, Gökçeada 10 
bin 377, Lapseki 28 bin 742, Yenice 31 bin 80 olarak verildi.
Çanakkale'de 2020 yılında 541 bin 548 olan nüfus, 15 bin 
728 kişi artarak 2021 yılında 557 bin 276 olarak açıklandı. 
2020'de 329 bin 202 olan il ve ilçe merkezleri nüfusu 
2021'de 344 bin 8' çıkarken, 2020'de 212 bin 346 olan belde 
ve köyler nüfusu 213 bin 268' yükseldi. Bu verilere göre 

Çanakkale'de nüfus artışı hızı binde 28,6 oldu.
Adrese Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi Sonuçları 2021 rakamları 
doğrultusunda, Çanakkale kent merkezi nüfusu 195 bin 
439 şeklinde açıklandı.
 İlçeler nüfusu ise Ayvacık 34 bin 103, Bayramiç 29 bin 136, 
Biga 91 bin 537, Bozcaada 3 bin 98, Çan 48 bin 23, Eceabat 8 
bin 769, Ezine 32 bin 374, Gelibolu 44 bin 598, Gökçeada 10 
bin 377, Lapseki 28 bin 742, Yenice 31 bin 80 olarak verildi.
Ülke Nüfusu 84 Milyon 680 Bin 273 Kişiye Ulaştı
TÜİK verilerine göre; Türkiye'de ikamet eden nüfus, 31 
Aralık 2021 tarihi itibarıyla bir önceki yıla göre 1 milyon 65 
bin 911 kişi artarak 84 milyon 680 bin 273 kişiye ulaştı. 
Erkek nüfus 42 milyon 428 bin 101 kişi olurken, kadın nüfus 
42 milyon 252 bin 172 kişi oldu. Diğer bir ifadeyle toplam 
nüfusun %50,1'ini erkekler, %49,9'unu ise kadınlar 
oluşturdu. Adrese Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi (ADNKS) 
sonuçlarına göre, ülkemizde ikamet eden yabancı nüfus(1) 
bir önceki yıla göre 458 bin 626 kişi artarak 1 milyon 792 bin 
36 kişi oldu. Bu nüfusun %49,7'sini erkekler, %50,3'ünü 
kadınlar oluşturdu. Yıllık nüfus artış hızı 2020 yılında binde 
5,5 iken, 2021 yılında binde 12,7 oldu. İl ve ilçe merkezlerinde 
yaşayanların oranı %93,2 oldu. Türkiye'de 2020 yılında %93 
olan il ve ilçe merkezlerinde yaşayanların oranı, 2021 
yılında %93,2 oldu. Diğer yandan belde ve köylerde 
yaşayanların oranı %7'den %6,8'e düştü.
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TBMM Genel Kurulu gündemine bugün getirilecek 
olan 'Öğretmenlik Meslek Kanunu Tasarısı'nın geri 
çekilmesi için Türkiye'nin birçok yerinde eylem 
yapan Eğitim Sen'in Çanakkale Şube Sekreteri Dilek 
Ural açıklamalarda bulundu.

TBMM Genel Kurulu gündemine bugün getirilecek 
olan "Öğretmenlik Meslek Kanunu Tasarısı"nın geri 
çekilmesi için Türkiye'nin birçok yerinde eylem 
yapan Eğitim Sen'in Çanakkale Şube Sekreteri Dilek 
Ural yazılı yaptığı açıklamada bugün Ankara başta 
olmak üzere bir çok ilde eş zamanlı yapılan basın 
açıklamasında eğitim emekçilerinin “Öğretmenlik 
Meslek Kanunu Tasarısı geri çekilmelidir!” dediğini 
açıkladı. Öğretmenler, aynı işi yapan öğretmenlerin 
uzman öğretmen, başöğretmen gibi statü 
farklılıkları üzerinden ayrıştırılması, hatta kendi 
içinde bölünmesi işyerinde çalışma barışının 
bozulmasına neden olacağını,  eğitim sistemi bu 
durumdan kaçınılmaz olarak olumsuz 
etkileneceğini de dile getirdi.
TBMM Genel Kurulu gündemine bugün getirilecek 
olan 'Öğretmenlik Meslek Kanunu Tasarısı'nın geri 
çekilmesi için Türkiye'nin birçok yerinde eylem 
yapan öğretmenler teklifin özensiz, ihtiyaçları 
karşılamaktan uzak ve eksik olduğunu belirterek 
tasarının geri çekilmesini talep etti.
Eğitim Sen Çanakkale Şube Sekreteri Dilek Ural 
yazılı yaptığı açıklamada bugün Ankara başta olmak 
üzere birçok ilde eş zamanlı yapılan basın 
açıklamasında eğitim emekçilerinin “Öğretmenlik 
Meslek Kanunu Tasarısı Geri Çekilmelidir!” dediğini 
açıkladı.

'Öğretmenlik Meslek Kanunu Tasarısı Geri Çekilmelidir!’
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Çanakkale Aktif Gençlik ve Spor Kulübü Derneği ev 
sahipliğinde, Erasmus+ VET Projesi kapsamında Türk 
tatlıları ve unlu mamullerini öğrenmek için Çanakkale'ye 
gelen 14 Yunan Gastronomi öğrencisi eğitimlerini 
tamamlayarak sertifakalarını aldı.
Yunanistan' dan Türk mutfağını öğrenmek için  Çanakkale' 
ye gelen Gastronomi Öğrencileri Çanakkale'deki 
eğitimlerini tamamladı.
Erasmus+ VET Projesi kapsamında Türk tatlıları ve unlu 
mamullerini öğrenmek için Çanakkale'ye gelen 14 Yunan 
Gastronomi öğrencisi Çanakkale' de Projede görev yapan 
iki ülkeden usta aşçıları Osman Demirci ve Papadatos 
Panagiotis ile eğitim aldılar.
DI.S.R.U.P.T.I.ON. isimli  projenin ev sahipliğini Çanakkale 
Aktif Gençlik ve Spor Kulübü Derneği (AGSK) yaptı. Proje 
boyunda 14 Yunan gastronomi öğrencisi Çanakkale'de 
Türk tatlı ve unlu mamullerinin üretildiği imalathaneler de 
birebir tatlı ve unlu mamullerin yapımı konusunda 
uygulamalı eğitim aldılar.
Yunan öğrenciler Projeye katılım sertifikalarını Çanakkale 
Aktif Gençlik ve Spor Kulübü Derneği yönetim kurulu 
başkanı Zafer Orkun Ongan Yunanlı şef Papadatos 
Panagiotis ve  Çanakkale Aşcılar ve Pastacılar Derneği 
Başkanı Şef Osman Demirci'nin ellerinden aldılar.
15 günlük eğitim için çanakkale'ye  gelen Yunanlı 
gastronomi öğrencileri Şefleri Papadatos Panagiotis ile 
beraber bu sabah Çanakkale'den ayrıldılar.

Yunanlılar hamur işini öğrendi

Tıp Öğrencilerine Temizlik Eğitimi Verildi
Çanakkale Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 
tarafından yürütülen faaliyetlere ilişkin Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi Tıp Fakültesi öğrencilerine 
eğitim verildi.
Temizlik İşleri Müdürlüğünde çalışan Çevre Yüksek 
Mühendisi Sultan ÖZBAKIR tarafından 
gerçekleştirilen eğitim kapsamında, Entegre Katı Atık 
Yönetim Sistemi(EKAY) Projesi, Çevre ve Katı Atık 
Yönetimi ve uygulamalarının yanı sıra, Atık Elektrik 
ve Elektronik Eşyaların (AEEE) ayrı toplanması 
projesi, Ambalaj Atıklarının ve Tıbbi Atıkların 
Yönetimi Projesi ve bu kapsamda kent merkezinde ve 
havzadaki uygulamalar hakkında bilgiler verildi.
Özbakır, Çanakkale Belediyesi tarafından yürütülen 
atık pil ve atık yağların ayrı toplanması çalışmalarına 
yönelik de bilgiler verdi. Atık pil ve atık yağların 
zararları, neden ayrı toplanması gerektiği ve 
Müdürlüğümüzce yürütülen Mavi Bayrak Projesi gibi 

konulara da sunumunda yer veren Özbakır, kentte 
yapılan sivrisinek ve karasinek mücadelesi, kent 
merkezinde uygulanan çöp toplama sistemi gibi 

konuları da öğrencilerle paylaştı.Öğrencilerden gelen 
sorular doğrultusunda Çanakkale İçme Suyu ve 
Atıksu Teknik Alt yapısı hakkında bilgi verildi.  

47 Bin 300 Metrekare 
Tarla Mahkemeden Satılık
Çanakkale Bayramiç Yanıklar Köyü'nde 47 bin 300 
metrekare tarla mahkemeden satılık.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale İl, Bayramiç 
İlçe, 210 Parsel, Yanıklar Köyü, Buzalık Mevkii, konum 
olarak %4-5 eğimli bir pozisyonda, bir kısmı boş, bir 
kısmında genç meşe ağaçları bulunan, kadastral yola 
cepheli, sulama imkanına sahip olmayan kuru marjinal 
tarım arazisi, açık artırma suretiyle yapılacak ihalede 
satılacak.

Evde Temizlik Hizmeti Alınacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı evde temizlik hizmeti 
alacak. Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; evde temizlik 
hizmeti alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek.

Fidan Üretim ve Bakım İşleri Hizmeti Alınacak
Çanakkale Orman Fidanlık Müdürlüğü tarafından fidan 
üretim ve bakım işleri hizmeti alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale orman fidanlık 
müdürlüğüne fidan ve tohum üretimi ile bakımı işleri 
kontrolü hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacak.

İmmunohematolojik 
Test Cihazı Kitleri Alınacak
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü kit karşılığı immunohematolojik 
test cihazı kitleri satın alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre; İlçe Sağlık Tesisleri için Kit Karşılığı Cihaz 
Kullanım Uygulaması İmmunohematolojik Test Cihazı Kitleri alımı 
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek.

ÇOMÜ'de dersler 
21 Şubat'ta başlıyor

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜI) 2021-2022 Bahar 
Dönemi Akademik Takvimi belli oldu. Yarıyıl tatilinden sonra dersler 
21 Şubat'ta başlıyor.
50 bin civarında öğrenci sayısı ile ÇOMÜ, kent ekonomisine büyük 
katkı sağlıyor. Final sınavlarından sonra ÇOMÜ'de yarıyıl tatiline 
girdi. Tatil nedeniyle öğrencilerin büyük kısmı memleketlerine gitti.  
Öğrenciler tatile çıkarken ÇOMÜ yeni dönemin akademik takvimini 
de açıkladı. Alınan bilgiye göre; 2022 Bahar Dönemi ders kayıtları 14-
18 Şubat'ta yapılacak. 21-25 Şubat tarihleri arasında ders ekleme, 
ders bırakma, genç kayıtlar ve danışman onayları yapılacak.
Üniversitede ders başı 21 Şubat'ta olacak. 18-22 Nisan tarihlerinde 
ara vize olacak. 27 Mayıs dersler son bulacak. 30 Mayıs-10 Haziran 
tarihleri arasında final sınavları yapılacak. 20-24 Haziran tarihleri 
arasında bütünleme sınavları yapılacak. Bu takvime Tıp Fakültesi, 
Diş Hekimliği Fakültesi, Turizm Fakültesi ve Yabancıl Diller 
Yüksekokulu hariç tutuldu.


